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JER IC A  BUKOVEC
Študentka zborovskega 

dirigiranja na Švedskem

Od oktobra z mešanim komornim zborom 
iz Stockholma, ki se imenuje Täby 

Kammarkör, pripravljamo program za 
Slovenijo. Veliko sem jim pripovedovala o 
naši lepi domovini, tako da se obiska zelo 

veselijo. Še posebej zavzeto pa delajo, 
ker bodo sodelovali na mojem 

preddiplomskem koncertu v Mozirju in 
diplomskem koncertu v Ljubljani.
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Bralcem in bralkam 
voščimo prijetno 
praznovanje praznika dela!

-
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Informacije in naročila:
MINI MARKETING, d.o.o. 

Stranice
PE: Prečna 17, Oplotnica
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Z a d r u g a  m o z i r j e

Tehnične poslovalnice
Kolo 26C

91.990 SIT 
(91,76 EUR)

Kolo 24CS 
I 94.990 SIT 
(104,28 EUR)

Bencinska kosilnica z lastnim
pogonom 5 KM 
75.555 SIT 

? (315,29 EUR)

SPORT ZA VSO DRUŽINO
PC Ljubija

Kolo otroško
25.990 SIT
(108,45 EUR)

Kolo žensko ALTRIX
3X990 SIT
(141,83 EUR)

Motorno kolo
SPRINT AUTOMATIK TOMOS j
AKCIJSKA CENA 
189.900 SIT
(790,44 EUR)

Tekstil Gornji Grad in

Bencinska
kosilnica

KM
57.770 SIT 
(041,07 EUR)

Blagovnica Ljubno
Nahrbtniki 

in pohodne 
palice 

Rucanor

% 4S.V7IJI n p m a

4 4 4 4

A d r ia t ic S lo v e n ic a
Zavarovalna družba d.d. • Članica Skupine KD Group I

ADRIATIC SLOVENICA Zavarovalna družba d.d.
je sodobna, druga največja splošna slovenska zavarovalnica z bogato in 
kakovostno ponudbo zavarovanj. Več kot pol milijonu zavarovancem želimo 
nuditi odlične zavarovalne storitve, najboljšo dodatno ponudbo in svetovanje. 
V razvejano mrežo poslovnih enot po Sloveniji vabimo prodorne, motivirane in k uspehom naravnane
■  z a v a r o v a ln e  z a s t o p n ik e / - c e
■  z a s t o p n iš k e  k a n d id a t e / - k e
ki boste pridobivali/e stranke in tržili naša zavarovanja na območju 
Celja, Slovenskih Konjic, Trbovelj in spodnje Savinjske doline. 
Od kandidatov pričakujemo:
za zasedbo delovnega mesta zavarovalnega zastopnika/-ce:
■ vsaj IV. stopnjo izobrazbe,
■ vozniški izpit “B" kategorije,
■ dovoljenje Agencije za zavarovalni nadzor za opravljanje poslov 

zavarovalnega zastopanja,
■ poznavanje uporabe orodij MS Office.
za zasedbo delovnega mesta zastopniškega kandidata/-ke:
■ vsaj IV. stopnjo izobrazbe,
■ vozniški izpit “B” kategorije,
H poznavanje uporabe orodij MS Office.
Delavno razmerje bomo sklenili za določen čas z možnostjo zaposlitve 
za nedoločen čas.
Ponujamo vam možnost:
■ plačila odvisnega od uspešnosti,
■ pridobivanja zavarovalniških znanj in komunikacijskih veščin,
■ dokazovanja svojih sposobnosti,
■ samostojnega organiziranja delovnega časa.
Če izpolnjujete pogoje za zasedbo delovnega mesta zavarovalnega 
zastopnika/zavarovalne zastopnice ali zastopniškega kandidata/zastopniške kandidatke 
in če ste tudi komunikativni, samostojni in iniciativni, se nam lahko pridružite v 
urejenem in prijetnem delovnem okolju.
Več informacij o vsebini dela lahko dobite po telefonu 03/4253 536 ali 4253 537.
Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev nam pošljite v 8 dneh od 
objave na naslov: Adriatic Slovenica d.d. Koper, Poslovna enota Celje, 
Lava 7, 3000 Celje. Kandidati/ke bodo o odločitvi obveščeni/e v 8 dneh 
po sklenitvi pogodbez izbranimi kandidati/kami.

H a b i T
u p r a v l j a n j e  s  s t a n o v a n j i ,  d . o . o .

ISO 9001:2000 
Q-387

U p r a v l ja n je  s  s t a n o v a n j i
Kersnikova 11, 3320 Velenje 
Tel.: 00386 (0)3 898 16 00 
Internet naslov: http://www.habit.si 
Fax: 00386(0)3 587 57 56 
U p r a v a :
Zdenka Berlot - direktorica

SwbtK

P o s r e d o v a n je  v  p r o m e t u  z  n e p r e m ič n in a m i
Pisarne; Šaleška 18d, Velenje, Zadrečka 11, Nazarje 
Tel.: 00386 (0)3 897 51 30, 
nepremičnine GSM: 041/ 665-223 
E-mail: habit.nepremicnine@siol.net

m a
Č e s t i t a m o  o b  d n e v u  u p o r a  p r o t i  

o k u p a t o r j u  i n  p r a z n i k u  d e l a  
t e r  v a m  ž e l i m o  p r i j e t n o  p r a z n o v a n j e !

S t r o k o v n o  p o s r e d o v a n je  p r i  P R O D A J I ,  O D D A J I ,  N A K U P U  in  N A J E M U  h iš ,  s t a n o v a n j ,  p o s l o v n ih  
p r o s t o r o v ,  v i k e n d o v  in  p a r c e l ;

m  sestavljanje pogodb in svetovanje;
K vpisi v zemljiško knjigo;
K cenitve nepremičnin v okviru pooblaščenih sodnih cenilcev; 
m  oglaševanje na internetu, ter v časopisnih medijih; 
m  brezplačni ogledi za kupce in najemnike nepremičnin; 
m  provizijo zaračunamo samo v primeru, če pride do sklenitve posla

N A Š A  S T R O K O V N O S T  IN  Z A N E S L J I V O S T  B O S T A  V A Š A  V A R N O S T  IN  Z A D O V O L J S T V O !
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T r e t j a  s t r a n  j

Zdravje postaja v Sloveniji zaradi reforme 
zdravstvenega varstva vse bolj cenjena (beri: 
draga) vrednota. No, pravzaprav zdravje niti 
nima cene, saj poznamo le stroške zdrav
ljenja, res pa je, da se neizmerne vrednosti 
zdravja običajno zavemo šele tedaj, ko 
zbolimo ali se poškodujemo.

Civilizirana človeška družba je v 19- stoletju 
prišla do spoznanja, da stroški zdravljenja ne 
predstavljajo bremena le za obolelega, pač pa 
tudi za njegovo družino in širšo skupnost. 
Zaradi tega so začele nastajati tako imeno
vane bolniške blagajne, ki so zbirale denar 
za obolele ljudi, zlasti delavce, skozi kasnejšo 
zgodovino pa so se oblikovali trije temeljni 
modeli zdravstvenega varstva

Sistem obveznega zdravstvenega zavaro
vanja ali Bismarckov sistem, kot ga poznamo 
tudi pri nas, temelji na solidarnosti in 
vključuje pokrivanje stroškov zdravljenja, 
nadomestilo plače za čas odsotnosti z dela 
zaradi bolezni ali poškodbe in nadomestilo za 
čas porodniškega dopusta.

Sistem nacionalnega zdravstvenega vars
tva ali Beveridgeov sistem, ki se je uveljavil 
po II. svetovni vojni v  Veliki Britaniji, temelji 
na financiranju stroškov zdravljenja iz 
državnega proračuna in zagotavlja mini
malne pravice vsem državljanom. Danes ga

koristijo le še ljudje iz najnižjih družbenih 
slojev, vsi ostali pa zadovoljujejo svoje potrebe 
iz naslova dodatnega prostovoljnega 
zdravstvenega zavarovanja.

Tržni sistem zdravstvenega varstva poz
najo v ZDA. Tam zdravstveno zavarovanje ni 
obvezno, zato je kar 50 milijonov prebivalcev 
brez zavarovanja. Na državnem nivoju 
obstajata dva sklada, Medicare in Medicaid, 
ki pokrivata stroške zdravljenja ljudi brez 
premoženja, ostali si zagotavljajo zdrav
stveno varstvo na različnih ravneh, odvisno 
od višine njihovih prispevkov.

Zaradi vse večjega števila ljudi, ki potre
bujejo zdravstvene storitve, kar je logična 
posledica staranja populacije, se bodo v 
prihodnje cene zdravstvenih storitev v 
Sloveniji zagotovo še poviševale. Prepričan 
sem, da se bo zaradi tega dodatno razvijal tudi 
sistem prostovoljnega dodatnega zdravs
tvenega zavarovanja, ki je z vzpostavitvijo 
večje konkurence med zavarovalnicami 
postal tržno bolj zanimiv kot v  preteklosti. Če 
vprašate mene -  še razlog več, da namensko 
varčujemo, ko smo zdravi, za čas, ko bo starost 
prinesla s seboj neizbežne zdravstvene 
tegobe.

I Z  V S E B I N E :  1 7

Aktualno:
Vpisovanje zdravil na kartico 
zdravstvenega zavarovanja.....................  4

BSD Hišni aprati Nazarje:
Najboljše prvo četrtletje 
v zgodovini podjetja .........................................6

Podkrižnik - Puškarstvo d.o.o.:
Uspešno združevanje intersov...................... 7

Intervju:
Pogovor z Jerico Bukovec, študentko 
.zborovskega dirigiranja na Švedskem........8

KD Jurij Mozirje:
Tradicionalno deseto
druženje pevskih družin ................................12

Na naslovnici:
V proizvodnji podjetja Podkrižnik Puškarstvo 
na Ljubnem ob Savinji
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katere se obračunava davek na dodano vrednost po stopnji 8,5%. Objavljenih rokopisov in fotografij ne vračamo. Pridržujemo si pravico krajšanja besedil. Pisem bralcev in 
oglasov ne lektoriramo. Izključno pisne odpovedi sprejemamo za naslednje dvomesečje.



VPISOVANJE ZDRAVIL NA KARTICO ZDRAVSTVENEGA ZAVAROVANJA

Z d r a v j e  n a  k a r t i «

Zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije (Zavod) je s sodelovanjem 
zdravstvenih zavodov, zasebnih zdravnikov s koncesijo in lekarn sredi 
aprila pričel z zapisovanjem zdravil, ki jih prejmemo na recept, na kartico 
zdravstvenega zavarovanja. Med prvimi so z uvajanjem pričeli tudi v 
območni enoti Celje. V Koroški in Savinjsko-šaleški regiji, kamor spada 
tudi Zgornja Savinjska dolina, se je vpisovanje pričelo že v ponedeljek, 
24. aprila. Vsem, ki ste vtem  času že potrjevali zdravstveno kartico na 
samopostrežnem terminalu, seje na kartico tako zapisalo, katera zdravi
la ste v prejeli preteklem letu.

ZAKAJ ZDRAVILA ZAPISOVATI 
NA ZDRAVSTVENO KARTICO?

Poglavitni namen projekta, ki so ga 
v preteklem letu poskusno izvedli v 
okviru območne enote v Novi Gori
ci, je  v postopkih zdrav ljen ja  z 
zdravili zagotoviti visoko varnost 
bolnikov, ki zaradi sodobnih terape
vtskih pristopov uporabljajo vedno 
več zdravil. Marsikdo je  dandanes 
zdravljen z več zdravili hkratno, kar 
lahko v prim eru neupoštevanja 
medsebojnega učinkovanja pripe
lje do resnih posledic za bolnikovo 
zdravje.

Čeprav večino zdravil na recept 
predpišejo osebni zdravniki, ki ima
jo  vpogled v boln ikovo  osebno

zdravstveno kartoteko, manjši del 
zdravil še vedno predpišejo zdra
vniki v dežurnih službah, zdravniki 
specialisti in drugi zdravniki. Zaradi 
tega lahko pride do zam enjav 
zdrav il, podva jan ja  zdrav il a li 
nezdružljivosti zdravil, ki lahko vod
ijo do nevarnih in morda celo usod
nih zapletov.

Poleg tega naj bi zap isovanje 
zdravil na kartico uredilo sicer neu
strezno informacijsko povezanost 
med zdravniki in farmacevti, ki v 
praksi predstavlja eno izmed na
jvečjih pomanjkljivosti na področju 
predpisovanja zdravil. Tudi v urgent
nih primerih bo zapis bolnikovih 
zdravil na njegovi kartici zelo olajšal

delo zdravstvenim  delavcem, ki 
morajo ukrepati hitro, bolnika in 
njegove zdravstvene zgodovine pa 
ne poznajo.

KAKO BO ZAPISOVANJE 
POTEKALO?

Ob prvem potrjevanju kartice na 
sam opostrežnem  te rm ina lu  po 
dnevu uvedbe v posam ezni ob

m očn i enoti se bodo zava rov 
anim osebam, vključenim v uved
bo, na kartico iz evidence Zavoda 
p re p is a li tu d i p o d a tk i o tis tih

zdravilih, ki jih  je  oseba prejela v 
p re te k le m  letu . Na zas lonu  
sam opostrežnega term inala bo 
ta prepis posebej označen, tako 
da bodo zavarovane osebe o tem 
tudi posebej ozirom a individual
no obveščene.

Zavod naproša zavarovane os
ebe iz območne enote, ki vstopa v 
n ac iona lno  uvedbo, da pred

ob iskom  zdravn ika  ali lekarne 
p o trd ijo  ka rtico  na sam opos
trežnem  te rm ina lu , čeprav ve l
javnost njihovega zavarovanja še

Naša anketa
Dopolnjen« zdravstvene kartira

Odslej bodo imeli zdravniki in farmacevti možnost vpogleda preko 
naših zdravstvenih kartic v seznam zdravil na recept, ki smo jih prejeli 
v obdobju enega leta. Dobrodošla novost, s katero bodo zdravniki imeli 
dostop do ključnih informacij o uporabi zdravil pri posamezniku in se 
bodo tako lahko izognili nepotrebnim zapletom. Po drugi strani pa nas 
ta ukrep popelje še na drugo pot razmišljanja. Kakšna je dejanska »kul
tura jemanja zdravil« pri Slovencih?

Jožica Bezovnik, Luče
Mislim, daje  to dober ukrep. Daje informacija o 

preteklih zdravilih že zapisana, kajti to pokaže tudi 
na to, da se določenih zdravil ne sme predpisati. 
Tako se je mogoče izogniti kakšnim protireakci- 
jam. Slovenci se kar prehitro poslužujemo zdravil, 
že ob manjši spremembi pri zdravju posežemo po 
tabletah. Sama se temu izogibam, zdravilo vzam
em le, če je  res sila.

Goran Slatinšek, Mozirje
V to temo se še nisem pretirano poglabljal, težko 

je  reči, kaj bo to prineslo. Verjetno bo večja kontro
la nad zdravili. Menim, da pretiravamo pri uporabi 
zdravil. Jemljemo zdravila, k ijih  imamo na zalogi 
doma, ki jim  je  potekel rok... Ne bi se smeli kar sami 
zdraviti, določene stvari morda že, za drugo pa im
amo zdravnike.

Jože Kovač, Mozirje
Da ne pride do kakšnega mešanja zdravil, vtem 

vidiku je  ta novost dobrodošla. Drugače pa Slo
venci nimamo pravega odnosa do zdravil; mar
sikje se nabirajo po domovih. Tudi marsikateri 
zdravnik jih predpiše preveč.

Marija Škrubej, Luče 
Dober ukrep, saj ljudje 

včasih pozabijo povedati, katera zdravila jemljejo.
Včasih pozabijo povedati tudi zelo pomembne 
stvari, in če zdravi zdravnik, ki ni naš osebni, lahko 
pride do komplikacij. Stem se bomo izognili zaple
tom. Drugače pa je  preveč zdravljenja z zdravili.

Marko Orešnik, Ljubno 
ob Savinji

Verjetno je  v redu, nek pomen že ima. Malce se 
pretirava pri zdravilih, ni zmerom nujno, da jih de
jansko potrebujemo. Sam sejih poslužujem le red
kokdaj. Včasih je dovolj tudi kakšen sprehod. 

Marinka Gaber, Šmihel 
nad Mozirjem

Sama ponavadi obiskujem le enega, svojega 
zdravnika in tu ni problema. Je pa res, da si je  težko 
zmerom zapomniti prejeta zdravila, tako da bo s 
tega vidika ta sprememba na kartici dobrodošla.
Včasih resda pretiravamo pri zdravilih, po drugi 
strani pa nato nekomu, kije res bolan, tega ne ver
jamejo. Pri tem problemu je več plati.

Pripravila: Barbara Fužir, foto: Ciril M. Sem



ni potekla, S tem bo na kartico za
pisana tudi enoletna »zgodovina« 
izdanih zdravil, kar bo v dodatno 
pomoč zdravniku in farmacevtu pri 
predpisu in izdaji morebitnih novih 
zdravil.

Na kartici je  lahko hkratno za
pisanih 46 zapisov zdravil. Ko bo 
kartica zapolnjena, se bo najstare
jš i zapis avtom atično zbrisal ob 
izda ji novega zdrav ila . Tudi v 
primeru, da zapis v določenem tre
nutku ne bo možen, ne bo prišlo do 
pomanjkanja podatkov. Zapis se bo 
obnovil takoj pri prvem potrjevanju 
na samopostrežnem terminalu.

VAROVANJE OSEBNIH 
PODATKOV

Podatki o izdanih zdravilih so za 
marsikoga občutljiva tema, nena

zadnje tudi čisto osebna stvar, zato 
je  Zavod zagotovil visoko stopnjo 
njihovega varovanja. Pooblastilo za 
dostop do teh podatkov je  zelo 
omejeno, podatke na kartici pa je 
moč prebrati le z ustrezno profe
sionalno kartico, s katero razpola
gajo pooblaščeni zdravstveni de
lavci.

V primeru da zavarovanec s tem 
še ni zadovoljen, so na njegovo za
htevo možne nadaljnje omejitve 
dostopa do teh podatkov, za kar se 
je  potrebno obrniti na obm očno 
službo Zavoda za zdravstveno za
varovanje. V pripravi je tudi seznam 
občutljivih zdravil, kamor spadajo 
na primer zdravila za zdravljenje 
HIV, ki se na kartico ne bodo zapis
ovala.

Tatiana Golob

SPLETNA ANKETA NA www.savinja.com
Kako ste zadovoljni s svojo poslovno banko?

Iz tokratne ankete je razvidna dokaj velika nenaklonjenost do tre
nutnega poslovanja bank, saj je kar 63 odstotkov sodelujočih izrazi

lo nezadovoljstvo glede svoje poslovne banke.

Zelo zadovoljen 
13%

Zadovoljen 
16%

zadovoljen 
8%

Tokrat vas sprašujemo, kako ravnate z zdravili? Svoje odgovore nam 
lahko zaupate v anketi, ki jo objavljamo na spletni strani 
www.savinja.com. Glasovanje bo potekalo do vključno torka, 2. maja 
2006. Rezultate glasovanja bomo objavili v prihodnji številki Savin
jskih novic.

LASTNIKI NEPREMIČNIN BODO DOLŽNI DATI PODATKE, ZA KATERE BODO ODGOVARJALI

O d p r t a  p o t  k  d a v k u  n a  n e p r e m i č n i n e

V državnem zboru so pretekli teden naredili prvi vsebinski korak k uved
bi davka na nepremičnine. Zakon o evidentiranju bo uvedel register ne
premičnin, na podlagi zakona pa bodo nepremičnine na območju celotne 
države enotno vrednotene. Geodetska uprava naj bi poslala popisovalce 
na teren v začetku septembra, do 22. decembra pa bi moral biti popis 
končan.

V kolikor ne bo prišlo do nepredv
idenih zapletov in bo zakon o davku 
na nepremičnine sprejet do konca 
letošnjega leta, bodo lastniki do 
konca jun ija  prihodnje leto dobili 
obvestilo o vrednosti njihovih ne
premičnin, davčna uprava pa bo 
začela pisati davčne odločbe.

Po zakonu bo lastnik nepremič
nine dolžan dati podatke. V primer
ih, ko stanovanje uporablja najem

nik, ga bo moral lastnik opremiti z 
njimi in ga pooblastiti za podpis pop
isnega lista. Če kdo popisovalca ne 
bo hotel spustiti v hišo, misleč, da se 
lahko na ta način izogne davku, ga 
bo obiskal inšpektor, ki bo poleg os
talega napisal še kazen.

Kot stvari kažejo, geodetska up
rava nima namena preverjati vero
dostojnosti podatkov o izmerjeni 
površini, ki jih  bo dal lastn ik ne

prem ičn ine. V prim eru dvoma 
bodo ukrepali inšpektorji. Največ 
težav pričakujejo pri individualnih 
stavbah, kjer gornja nadstropja še 
niso končana. Pravilo bo, da se ev
identira samo uporab(lja)na površi
na.

Popisni listi o okoli 1,6 milijona de
lih stavb se bodo zbrali na geodet
ski upravi, kjer jih  bodo prenesli v 
digitalno obliko in jih  obdelali. Re
zultate bodo vnesli v register ne
premičnin, podatke o individualn
ih hišah, ki so vrisane v zemljiški 
kataster, pa neposredno v kata
ster stavb. V registru nepremičnin 
bodo posam eznim  s tavbam  in 
delom stavb pripisali posplošeno

vrednost, ki bo osnova za odmero 
davka.

S pop isom  nam erava država 
zbrati tudi podatke za prijavo preb
ivalcev po stanovanjih. Že pred 
razgrnitvijo bodo morali lastniki ozi
rom a upo rabn ik i oprem iti vsa 
stanovanja s številkami. Nato bodo 
popisovalci popisali vse stalno in 
začasno prijavljene prebivalce na 
določenem naslovu in jim  pripisati 
številko stanovanja. Podatki bodo 
predani ministrstvu za notranje za
deve, ki vodi centralni register preb
ivalstva. Nata način naj bi ugotovili, 
koliko stanovanj je v resnici zased
eno.

Savinjčan

BORZA PONUDB IN POVPRAŠEVANJA
Borzoje oblika mednarodnih poslovnih priložnosti malih in sred

nje velikih podjetij na trgu Evropske unije, centralne in vzhodne 
Evrope ter mediteranskih držav. Omogoča vam, da preko široke 
mreže Euro Info Centrov (EIC) sklenete finančno, tehnično ali pro
dajno mednarodno poslovno sodelovanje.

EIC Maribor (Dijana Bestijanić), tel: 02 /  333 13 07, faks: 02 /  333 13 09, e-pošta: 
diiana.bestiianic@mra.si. http://eic.mra.si

EIC-apr-56: Italijansko podjetje, 
specializirano v proizvodnji energ
ije iz biomase, išče dobavitelje suro
vine t.j. klavnih odpadkov.

EIC-apr-57: Grško podjetje, spe
cializirano v proizvodnji lesenih pro
filov iz različnih vrst lesa (večplas
ten les, vezanega borovega lesa, 
idr.) in različnih vrstfurnirja (hrasta, 
tika , bukve, češnje, idr.) išče

poslovne partnerje za vzpostavitev 
vza jem nega kom erc ia lnega  
sodelovanja.

EIC-apr-60: Eno od večjih pre
hrambenih podjetjih v BiH, ki se uk
varja s proizvodnjo, predelavo, pa
kiranjem in prodajo prehrambenih 
izdelkov, išče poslovne partnerje za 
finančno, tehnično in komercialno 
sodelovanje.

ZAVOD ZA GOZDOVE SLOVENIJE

G o z d n o g o s p o d a r s k o

n a č r t o v a n j e

Gozdarji Zavoda za gozdove Slov
enije so vteh dneh na območju kra
jevne enote Ljubno začeli s teren
skimi deli pri izdelavi desetletnega 
gozdnogospodarskega načrta za 
to območje. Terenska dela odseka 
za gozdnogospodarsko  načr
tovanje (po starem  »taksacija«) 
obsegajo označevanje mej ure
ditvenih enot, meritve lesne zaloge 
in prirastka  na sta ln ih  vzorčn ih  
ploskvah in opise sestojev.

Po končanih terenskih delih in 
izdelanem osnutku načrta bo pri
hodnje leto javna  razgrn itev in 
obravnava načrta. Lastniki goz
dov se lahko za vse m orebitne 
pripom be ali mnenja tud i pred
hodno obrnejo na Zavod za goz
dove Slovenije, Območno enoto 
Nazarje ali pa na svoje gozdarje 
na območju krajevne enote Ljub
no.

IS
—
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BSH HIŠNI APARATI NAZARJE

N a j b o l j š e  p r v o  č e t r t l e t j e  v  z g o d o v i n i  p o d j e t j a

Prvi kvartal letošnjega leta je  bil za podjetje BSH Hišni aparati Nazarje 
uspešen kot še nikoli doslej. Kljub visoko zastavljenim ciljem jim je uspe
lo obseg proizvodnje in prodaje dvigniti za 19 odstotkov nad planom, 
dobiček pa je bil višji od planiranega celo za 35  odstotkov. Direktor Mat
jaž Lenassi vidi razloge za odlične rezultate v ugodnih gibanjih na nji
hovih glavnih trgih, hkrati pa se jim obrestuje lansiranje treh novih apara
tov konec lanskega leta.

Še posebej so zadovoljni s prodajo 
večfunkcijskega kuhinjskega apar
ata MUM8 in akumulatorskega pal
ičnega mešalnika mixxo, nekoliko 
manj uspešna na trgu pa je nova lin
ija aparatov porsche2. Praviloma se 
novi aparati prvih nekaj mesecev 
najbolje prodajajo, ker ljudje pač radi 
kupujejo nove artikle, kasneje pa se 
prodaja ustali.

»MUM8 je  trenu tno  na jbo ljš i 
aparat na trgu, najmočnejši in naj
sodobnejši tako po obliki kot po funk
cijah, ki jih  zmore opraviti. Poleg 
osnovnega aparata so v kompletu 
še posebna orodja za izdelavo re
zancev in testenin, kar nam odpira 
tudi doslej precej zadržani italijan
ski trg in francoski trg. Mixxo po dru
gi strani predstavlja svetovno no
viteto, saj gre za akumulatorski pal
ični mešalnik, kakršnega ne proiz
vaja nihče drug. Letos podoben 
a p a ra t napoveduje Braun, do 
takrat pa moramo mi »pojesti« čim 
večji del tržnega kolača,« pojasnju
je direktor Hišnih aparatov Matjaž 
Lenassi.

V prvih dveh mesecih so v Sever-

zaposlenih 545 ljudi, torej skoraj 
sto več od plana.

Kljub boljšim  prodajn im  rezul
tatom  so v BSH-ju prepričani, da 
imajo na trgu še veliko prostora. To 
še posebej velja za obm orske 
dežele, kot so Italija, Francija, Špan-

Zaradi večjega obsega proizvodnje je število zaposlenih v BSH Hišnih 
aparatih Nazarje bistveno nad planom (foto: Jože Miklavc)

ni Evropi izvedli uspešno prodajno 
akcijo z aparati za kavo. Vtem času 
s o jih  izdelali kar 120 tisoč. Tudi 
aprilska prodaja dobro poteka, pro
daja v maju pa je  že običajno neko
liko m anjša , vendar v H išnih 
apa ra tih  ne dvom ijo , da bodo 
dosegli plan. Zaradi večjega ob
sega proizvodnje s e je  letos pov
ečalo tudi število zaposlenih. Lani so 
imeli v povprečju 524 direktno za
poslenih, plan za prve tri mesece je  
bil 465 , dejansko pa je  direktno

BTC CITY LJUBLJANA

Z e l e n o  j e  m o j e  m e s t o

V petek, 5. maja, bo v BTC Cityju v 
Ljubljani stekla prva izmed akcij v 
okviru projekta Zeleno je moje mes
to. Projekt je zasnovan dolgoročno, 
s ciljem oblikovanja prijetnih, atrak
tivnih in funkcionalnih zelenih rešitev 
v mestu nakupov. Obiskovalci BTC 
Cityja bodo lahko prvi majski petek 
opazovali učence šol z vrtnarskim 
programom pri zasajanju rastlin vtri 
vnaprej pripravljene ambiente pred 
Kolosejem, Atlantisom in dvorano A, 
Celodnevni program ozelenjevanja 
se bo zaključil ob 17. uri z zabavnim 
program om  pred dvorano A, v 
p rim eru dežja pa bo dogodek 
prestavljen na sredo, 10. maja.

Družba BTC d.d. k upoštevanju 
zahtev po odgovornem odnosu do 
okolja in privlačni zunanji ureditvi 
BTC Cityja zavezuje namera p'o ure
ditvi v prijazno, zabavno in kulturno 
bogato nakupovalno središče. V 
okviru projekta Zeleno je moje mes
to BTC razpisuje tudi nagradni foto 
natečaj, ki bo potekal od 5. maja do 
5. junija. Na natečaju lahko sodelu
jejo vsi ljubitelji fotografije, ki lahko 
svoje izdelke pošljejo na elektron
ski naslov info@btc-city.com. Pris
pele fotografije bo ocenila strokov
na žirija, zmagovalec po bo dobil 
digitalni fotoaparat.

KF

ija, Grčija in Turčija. Slednja je v zad
njem obdobju postala eden glavnih 
trgov v Evropi. V Italiji je  situacija 
nekoliko specifična, ker kupci kval
itete proizvodov ne postavljajo na 
prvo mesto. Podobno kot pri Amer
ičanih je  zanje najpomembnejša 
cena, le-ta pa je  pri aparatih Bosch 
Siemens drugačna kot pri nezna
nem proizvajalcu s Kitajske. Tudi 
servisna m reža zan je  ni tako  
pomembna, saj pokvarjene apa
rate odvržejo in kupijo nove. Gre 
pač za drugačen način razmišljan
ja  oziroma drugačno mentaliteto.

Letošnje leto bo v BSH-ju nekaj 
posebnega tud i zarad i uvedbe

novih barv. Doslej so bili kuhinjski 
aparati bele barve, ker je kupcem 
tako  ustrezalo. Toda stvari se 
spreminjajo, zato so se odločili, da 
bodo začeli izde lovati kuhaln ik 
vode, opekač kruha, avtom at za 
kavo, večfunkcijski kuhinjski aparat 
MUM8, rezalec in aku palični me
ša ln ik  m ixxo tud i v d rugačn ih  
barvah. Tudi standardno belo bar
vo, ki jo  uporablja izključno BSH, so 
spremenili. Nova barva še bolj izs
topa in se na račun metalnih efek
tov odlično ujema strendom apara
tov v kovinski barvi.

Tovarna v Nazarjah bo čez pr
vomajske praznike in še nekaj dni 
za tem mirovala, kajti v tem času 
bodo ureja li park irišče. Gre za 
obsežno investicijo, vredno več kot 
65 milijonovtolarjev, pri kateri bodo 
upoštevali vse okoljevarstvene za
hteve, od odtokov in lovilcev olja do 
razmaščevalcev, tako da bo vsa 
voda, ki bo odtekala s parkirišča, 
pred izlivom v Savinjo očiščena.

Pri urejanju dokumentacije so bili 
po besedah Matjaža Lenassija v 
BSH-ju deležni podpore lokalne 
skupnosti in pristojnih državnih služb, 
Občina Nazarje pa seje  vključila v 
projekt z nabavo cevi za vodo. Spre
menili bodo uvoz na parkirišče in iz
voz na regionalno cesto, kar naj bi 
pripomoglo k boljši pretočnosti pro
meta. Junija  priha ja  na obisk v 
Nazarje uprava koncerna BSH, do 
takrat pa nameravajo prenoviti še 
avlo in opraviti nekaj manjših 
vzdrževalnih del.

Franci Kotnik

ROGLA IN KRVAVEC

Z a k l j u č e k  s m u č a r s k e  

s e z o n e
V sm učarskih  centrih Rogla in 

Krvavec bodo v torek, 2. maja, zak
ljučili letošnjo smučarsko sezono. V 
158 dneh je  Roglo, Krvavec in 
Terme Zreče, ki jih  upravlja Unior 
Turizem, obiskalo 695 tisoč obisk
ovalcev, od tega 490  tisoč smučar
jev. V primerjavi z enakim obdob
jem  lani so promet na smučiščih 
povečali za osem odstotkov in s tem 
realizirali planske cilje.

Hotelske kapacitete na Rogli in

v Termah Zreče so bile stoodstot
no zasedene . Poleg g os tov  iz 
Slovenije so prevladovali gostje iz 
Hrvaške, Madžarske, Italije, Avstr
ije in Nemčije. Unior vabi vse ljubi
telje pom ladanske smuke, da iz
koristijo  zadnje obratovalne dni 
na Rogli in Krvavcu, hkrati pa va
bijo obiskovalce, da jih  v takem 
številu obiščejo tudi v poletni se
zoni.

KF
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PODKRIŽNIK - PUSKARSTVO D .0 .0 . LJUBNO OB SAVINJI

U s p e š n o  z d r u ž e v a n j e  i n t e r e s o v

»Podjetje je v dobri kondiciji, kar pomeni, da lahko obdrži obstoječa 
delovna mesta. Pridobivamo nove posle, to pa pomeni, da nameravamo 
do leta 2010 zaposlili še 20  do 30  ljudi. Zanima nas zahtevna proizvod
nja, zato potrebujemo kvaliteten tehnični kader, ki bo z znanjem in drcnos- 
tjo vrnil strojništvu nekdanji ugled,« razlaga lastnik in direktor Ijubenske- 
ga podjetja Podkrižnik -  Puškarstvo d.o.o. Iztok Podkrižnik, katerega z 
okoli 8 0  zaposlenimi druži preprosta filozofija: imajo voljo, znanje, naj
sodobnejšo tehnologijo in moč, da dosežejo mogoče in nemogoče.

Podkrižnik postavlja na prvo mes
to ljudi, kajti le-ti najdejo svoje pravo 
mesto v sleherni tehnologiji, S skup
nimi močmi že dve desetletji uspeš
no združujejo skupne interese na 
področju proizvodnje, trgovine in 
posredništva. »Ideal je poslovna

strategija je proizvajati tisto, v čem
er so najboljši.

V podjetju Podkrižnik že vrsto let 
izdelujejo zahtevne izdelke v milijon
skih serijah za svetovno znane 
naročnike, kot so Bosch-Siemens, 
Danfoss, RSG in drugi. Osnovni cilj

V podjetju Podkrižnik že vrsto let izdelujejo zahtevne izdelke v 
milijonskih serijah za svetovno znane naročnike (foto: EM S)

odličnost, zato dajemo velik pou
darek visokemu organizacijskemu 
nivoju, redu in čistoči, varovanju 
okolja, lastni iniciativi in samokon
troli. Sedanjost je naša, čeprav je 
firma Podkrižnik tudi podjetje jutriš
njega dne,« optimistično razmišlja 
Iztok Podkrižnik. Njegova temeljna

podjetja je  razvoj, proizvodnja in 
prodaja kakovostnih izdelkov, ki 
zadovo ljijo  potrebe in zahteve 
kupcev. Zaradi tega so leta 1999 
začeli uvajati sistem zagotavljanja 
kakovosti ISO 9001 in leto pozneje 
uspešno prestali presojo sistema 
ter prejeli certifikat.

OBČINA NAZARJE

B r e z p l a č n i  r a č u n a l n i š k i  

t e č a j
Občina Nazarje je  po uspešnih 

dveh osnovnih računalniških teča
jih za svoje občane naročila izved
bo še tretjega, ki bo predvidoma 
stekel v mesecu maju. Računalniš
ka pismenost je po mnenju župana 
Ivana Purnata in sodelavcev 
pomembna tudi za starejše krajane, 
vsekakor pa za vse nezaposlene, 
dijake in študente.

V sodelovanju z Ljudsko univerzo 
Velenje in Osnovno šolo Nazarje bo 
tako občanom  dana še ena 
priložnost za učenje osnovnih pro
gramov računalništva še to pom
lad. Prijave sprejema center za sa
mostojno učenje v Nazarjah do za
polnitve prostih mest. Priložnost ne 
kaže zamuditi.

Jože Miklavc

Iztok Podkrižnik: »Z znanjem in 
drznostjo želimo vrniti 

strojništvu nekdanji ugled.«
(foto: EMS)

Skrb za okolje je  bila pomembna 
vrednota podjetja Podkrižnik že od 
samega nastanka podjetja. V letu 
2005 so se odločili, da bodo skrb 
za okolje nadgradili v sistem za 
ravnanje z okoljem, ki bo skladen z 
zahtevami ISO 14001. Projekt se je 
zaključil s certifikacijsko presojo, ki 
so jo  uspešno opravili v novembru 
2005  in v februarju 2 006  prejeli 
certifikat ISO 14001.

Iztok Podkrižnik je prepričan, da 
se kakovost podjetja ne meri samo 
po zadovoljstvu kupcev in izpol
njevanju nacionalnih in mednarod
nih predpisov, kakovost pomeni

tudi spoštovanje dogovorjenih rok
ov, razpoložljivost izdelkov, konku
renčne cene in kakovost poslovan
ja  v celoti.

Leto 2 0 0 4 je bilo za ljubensko fir
mo na nek način prelomno. Doseg
li so izjemne rezultate pri razvoju 
novih programov in investicij, pov
ečali so število zaposlenih in odprli 
nov obrat na Ljubnem.

Iztok Podkrižnik: »Toje bil izziv in velik 
korak naprej. Za nakup nekdanjega 
Iskrinega obrata sem se odločil po 
temeljitem premisleku, tudi zaradi 
tega, ker na lokaciji, kjer je sedež firme, 
širitev ni možna. Veseli me, da smo 
uspeli ponuditi nova delovna mesta. 
Prostori so polno zasedeni, kar pome
ni, da delamo specialne kovinske 
izdelke, končne izdelke in kovinoplas- 
tiko, torej program, ki smo ga odkupili 
od nazorskega podjetja Cigale. Na 
lokaciji v Nazarjah načrtujemo do 
konca leta napolniti prostore z novim 
proizvodnim programom.

Lansko leto smo pričeli s proce
som reorganizacije podjetja. Zara
di velikosti sem v lanskem letu us
tanov il novo družbo z om ejeno 
odgovornostjo in vtem novem pod
jetju zaposlil večino zaposlenih iz se
danjega podjetja. Z novim podjetjem 
bom poskušal okrepiti poslovni sis
tem in znotraj njega združil tista 
podjetja, ki bodo imela z našim mat
ičnim podjetjem največje sinergi- 
jske učinke.«

Savinjčan

OBČINA LJUBNO

P o n o v n o  l e t o  a s f a l t n i h

Letošnje leto bo v občini Ljubno 
očitno ponovno v znamenju poso
dabljanja odsekov občinskih cest. 
Po besedah županje Anke Rakun 
imajo v občinskem proračunu za
gotovljena sredstva za asfalt na 2,2 
kilometra dolgem odseku do Žačke 
lipe na meji z gornjegrajsko občino. 
23 milijonov tolarjev, kijih je  dodat
no dodelila država, pa bodo name
nili za posodobitev 2,7 kilometra 
ceste Rastke-Grega.

Vrednost celotnega projekta je

ocenjena na dobrih 60 milijonov, od 
tega bodo krajani prispevali dobro 
tretjino, iz proračuna za prihodnje 
leto si bodo »sposodili« 19 milijonov 
to la rjev, razliko pa nam eravajo 
pokriti s sredstvi, ki so jih  prejeli od 
države. Tretji odsek, ki ga namer
avajo realizirati letos, je povezava 
podjetniške cone v Lokah z radmir- 
ske strani, s katero želijo izboljšati 
prometno varnost in ločiti podjetni
ško cono od stanovanjske.

Savinjčan



POGOVOR Z JERICO BUKOVEC,
ŠTUDENTKO ZBOROVSKEGA DIRIGIRANJA NA ŠVEDSKEM

» Č e  i m a š  n e k a j  

r e s  r a d ,  t i  n i  ž a l  

t r u d a  z a  t o ! «

Jerica Bukovec (foto: Marija Lebar)

Jerica Bukovec je  doma iz Ljubije. Že 
od nekdaj je  vedelo, da je  glasba tisto, s 
čim er bi se rada ukvarjala vse življenje. 
Po študiju v domovini jo je  pot popeljala 
na Japonsko in Švedsko, kjer trenutno 
študira. Obenem je  nadaljevala šolanje 
na Glasbeni akademijivLjubljani in je  tik 
pred diplom skim  koncertom , ki bo v 
Ljubljani 11. m aja. Preddiplomski kon
cert pa bo im ela v nedeljo, 7. m aja , ob 
18. uri v cerkvi sv. Jurija v Mozirju. Na 
koncertu bo dirigirala m ešanem u pe
vskemu zboru, ki ga vodi na Švedskem, 
sodelovali pa bodo tudi številni domači 
solisti. Pogovarjali sva se m ed njenim  
velikonočnim obiskom doma.

- Pravite, da pridete s švedskim zborom. Kako 
to?

Resje, to je mešani komorni zbor iz Stockhol
ma, ki se imenuje Täby Kammarkör. »Uradni« del 
koncerta bo v cerkvi. Cerkev se mi zdi kraj, kjer 
glasba zveni drugače, bolj občuteno in iskreno, 
so drugačne energije, zato sem za svoj koncert 
izbrala sakralna dela avtorjev Gallusa, Schiitza, 
Mozarta, Čopija in Sandstrčma. Sodelovali bodo 
tudi slovenski solisti, godalna zasedba Akadem
ije za glasbo v Ljubljani in organist. Enak spored 
bom o imeli na diplomskem koncertu, ki bo v 
četrtek, 11. maja, ob 20.30 uri v frančiškanski 
cerkvi v Ljubljani. Diplomo delam pri profesorju 
Marku Vatovcu.

- Začeli sva pri koncu, kaj če bi povedali nekaj 
o vaših glasbenih začetkih?

Glasbo sem imela rada že od nekdaj. Že od 
malega sva s sestro Natašo radi peli, pela sem 
tudi v raznih pevskih zborih. »Uradno« sem svojo

glasbeno pot začela v Glasbeni šoli Nazarje, kjer 
sem se začela učiti klavir. Ko sem končala nižjo 
glasbeno šolo, sem šolanje nadaljevala na Sploš
ni in strokovni gimnaziji in Srednji glasbeni šoli Fran 
Korun Koželjski v Velenju. Po uspešno zaključeni 
m a tu ri sem oprav ila  sprejem ne izpite  na 
Akademiji za glasbo v Ljubljani in tam začela študij 
-sm er glasbena pedagogika. Vtem času sem se 
poleg študija dve leti učila igranja orgel na Sred
nji glasbeni šoli Fran Korun Koželjski v Velenju.

- Kako pa ste začeli z zborovodstvom?
Korepetitorka sem postala takoj v prvem letniku

akademije in moja vloga je bila med drugim na
domestiti dirigenta na vajah, kadar on ni mogel. 
Takrat sem spoznala, da želim biti zborovski diri
gent. Leta 2001 sem pričela sodelovati s Komorn
im zborom Viva la musica iz Luč, kjer sem uspeš
no delala tri leta. Takrat smo bili izbrani na vse 
medobmočne revije, predlagani pa smo bili tudi 
za državno tekmovanje Naša pesem v Mariboru.

- In kako ste se tam odrezali?
Državno tekmovanje poteka vsako drugo leto. 

Mi smo se ga udeležili leta 2003 in osvojili srebr
no plaketo mesta Maribor, kar je bil za zbor ned
vomno velik uspeh.

- Študirate na Glasbeni akademiji v Ljubljani. 
Kako to, da ste sedaj na Švedskem?

Nekega dne je  na akademiji v razred vstopil 
profesor, ki je rekel, da je  za študentsko izmen
javo z mestom Malmö zelo malo prijav. Ker sem 
tam imela sošolko, kije program in način dela zelo 
hvalila, sem začutila, da jo  to tisto pravo zame. 
Izpolnila sem formularje in obvestila domače, da 
grem na Švedsko. Doma so mojih nenadnih 
odločitev že vajeni, saj sem človek, ki se odloča 
intuitivno. Šla sem najprej za eno leto in se pose
bej posvetila zborovskemu dirigiranju.

- Sedaj študirate na Kraljevi glasbeni akadem
iji v Stockholmu. Kako vam je uspelo?

Po enem letu v Malmu sem ugotovila, da se 
na Švedskem lahko še veliko naučim in dopoln
im znanja, saj je  način študija na vsaki šoli dru
gačen. V marcu 2004  sem opravila sprejemne 
izpite in bila sprejeta. Komisija je  preverjala kan
didata kot celotnega človeka, njegov odnos do 
glasbe, do tega kar dela. Moraš se pokazati kot 
pianist, kot pevec in pomembnoje tudi tvoje delo 
z zborom.

- In kako poteka študij sedaj?
V prvem letniku je kar precej predmetov. Ker 

so mi priznali nekatere izpite iz Akademije v 
Ljubljani, sem si študij malo olajšala. V drugem 
letniku sem poleg zborovskega dirigiranja, kla
virja, partiturnega igranja, dirigiranja šolskemu 
zboru, dobila še orkestrsko dirigiranje.

- Kakšen je način dela? Vemo, da je Kraljevs
ka akademija ena vodilnih šol pri vzgoji profe
sionalnih zborovskih dirigentov. So profesorji 
strogi?

Nikakor ne. Na Švedskem so profesorji prijazni 
in dostopni. Seveda ti tudi povedo, kaj bi lahko ali 
moral še izboljšati, vendar pa je to povedano 
obzirno in izpostavljeno tisto, kar je pohvalno pri 
tvojem delu. Tudi sicer je študij precej individu
alen in so ti učitelji na razpolago, kojih potrebu
ješ.

- Kako komunicirate, kako se pogovarjate?
Od začetka sem si pomagala z angleščino. 

Nato sem obiskovala pettedenski tečaj šved
ščine, sedaj pa švedščino že obvladam toliko, 
da se lahko pogovarjam. To mi pride prav tudi 
pri predavanjih, ki so v švedščini. Seveda učen- 
jejezika ne gre zlahka, saj je zelo specifičen. Tudi 
njihova pisava s črkami, k ijih  pri nas n i,je  kar 
zapletena. Študentske izkušnje kažejo, da se 
tega jezika najhitreje naučijo Nemci. Je pa to 
učenje tudi svojevrsten izziv.

- Najbrž tudi angleščino dobro obvladate, 
glede na to, da ste prepotovali že dobršen kos 
sveta. Bi nam povedali še kaj o tem?

Ta potovanja so povezana z mojo študijsko us
meritvijo. Tako sem leta 2001 sodelovala pri 
mojstrski šoli dirigiranja na Dunaju, leto zatem pa 
v Fanu v Italiji. Leta 2002 sem se udeležila tudi 
Svetovnega zborovskega sim pozija v Minne- 
apolisu v ZDA. Naslednje leto sem bila na mo
jstrski šoli v Barceloni, leta 2004 je mojstrsko šolo 
organiziral Akademski pevski zbor Tone Tomšič 
v Ljubljani, kjer sem delala s Petrom Hankejem z 
Danske. Lani pa sem bila povabljena na Svetovni 
zborovski simpozij v Kyoto na Japonsko. Na vseh 
teh seminarjih sem bila izbrana na avdicijah za 
aktivne udeležence, prav tako sem na vseh diri
girala na zaključnih koncertih.

- Pa se vrniva na Švedsko. Kakšno je bilo prvo 
srečanje s Švedi, kakšni so bili prvi vtisi?



Prvi vtisi so bili enkratni. Švedi so do tujcev izred
no prijazni in gostoljubni. Vsak ti je  pripravljen 
pomagati s potrebnimi informacijami. Nekaj ted
nov sem bila od tega kar prevzeta. Potem pa sem 
opazila, da je tukaj tudi meja. Da so vendarle ne
koliko bolj zadržani, lahko bi rekla kar hladni, zlas
ti ko gre za druženje in njihovo zasebnost. Dalje k 
sebi ti ne pustijo. Ostanejo na razdalji. Takrat za
čutiš tisto skandinavsko v njih. In se ti po svoje zdi 
dobro, da si doma »z Balkana«, kjer so ljudje bolj 
odprti.

Tudi na Akademiji ti nikoli ne dajo čutiti, da si 
tujec, vse obravnavajo enako. To seje pokazalo 
tudi pri sprejemni komisiji, kije med enajstimi kan
didati za vpis izbrala le dva, in ne glede na to, da 
so bili med njimi številni domačini, so izbrali mene, 
ki sem od drugod. Razlika v načinu življenja med 
nami in Švedi me ne moti, se dopolnjuje. Mislim, 
da je  lepo, da nimamo vsi enakega odnosa do 
sivari, vtem  je po mojem ravno čar.

- Kje stanujete, kako živite v Stockholmu?
Stanujem pri starejšem paru. Imam sobo in

lahko si kuham. To je  zelo pomembno, ker je  živ
ljenje za naše razmere kar precej drago. Moja 
stanodajalca sta pristna Šveda. Ker sta starejša, 
si želita mir, meni pa tudi po dolgem dnevu, pol
nem obveznosti, ugaja, da se doma sprostim. 
Kakšnih zelo tesnih stikov nimamo, tudi kuhamo 
vsak zase. Sem jim a pa enkrat ponudila potico, ki 
jo  je spekla neka moja prijateljica, in sta bila zelo 
navdušena. Ker ne govorita angleško, sem se še 
toliko prej »hočeš- nočeš« naučila njihovega jez
ika. Imata tudi hišico na deželi, kamor se odpeljeta 
za konec tedna in takrat je stanovanje še bolj 
mirno.

- Mladi ste še -  vas to ne moti? Imate kakšno 
družbo?

Ja, res m ije bilo vzačetku dolgčas, nato pa sem 
si našla prijatelje. Vendar v družbo ne zahajam 
veliko. Tudi kozarec soka ali kava je  kar prece
jšen strošek. Poleg tega pa sem prišla v Stock
holm študirat in se posvečam predvsem delu.

- Kako poteka vaš običajen »delovni dan«?
Vstajam kar zgodaj, saj je  moje stanovanje uro

oddaljeno od šole. Na šoli potem po navadi preb
ijem ves dan. Če ni predavanj, imam vaje s šol
skim ansamblom ali pogovore s profesorji, iščem 
kakšne nove partiture, s kolegi izmenjujemo iz
kušnje in mnenja. Imamo tudi priročno kuhinjo, 
kjer si lahko kaj malega skuhamo. Zvečer pa še 
obiski raznih prireditev, predvsem glasbenih, 
razni koncerti. Ponudba v Stockholmu je na tem 
področju res velika. Tukaj nudijo tudi razne štu
dentske popuste za obisk prireditev. Po tako pol
nem dnevu zvečer komaj čakam, da se vrnem v 
stanovanje. Sicer pa igram enkrat na mesec or
gle pri slovenski maši, odkar imam »svoj« zbor, pa 
imam enkrat tedensko vaje še z njim, štirikrat na 
leto pa z njim pojemo pri švedskem bogoslužju.

- Kdaj pa si spočijete?
Počitnice so na Švedskem junija, julija in del 

avgusta. Domov pridem tudi za božič in veliko noč. 
Ponavadi potujem z letalom, tokrat pa se vračam 
na Švedsko z avtobusom. Tja potujejo na obisk

pevci Primorskega akademskega pevskega zb
ora Vinko Vodopivec in grem z njimi.

- Kako ste »prišli« do svojega švedskega zbora?
To je mešani zbor z dvajsetimi člani. Januarja 

lan i so potrebovali d irigenta , ja z  pa sem 
potrebovala zbor za praktični del svojega iz
popolnjevanja in tako seje  začelo sodelovanje. 
Odlično berejo note in so izredno disciplinirani. 
Nekoč sem jim  naročila, naj pridejo na vaje pet 
minut do sedmih in so tudi prišli pet minut do sed
mih. Že oktobra smo pričeli z delom za moj diplom
ski koncert. »Delali« smo na primer Gallusa, ki ga 
na Švedskem ne poznajo tako zelo. Sicer dela 
slovenskih avtorjev pojejo v latinščin i. Zelo 
pomembno je, da sestav začutiš. To so dobri iz
vajalci, ki tudi sami opozarjajo, kje je bilo kaj nar
obe, kje bi lahko še kaj izboljšali. Vedo tudi, daje 
pomembno, kako držati mape z notami, kako di
hati, kje kdo stoji in podobno. Napredovanje zbo
ra spremljajo tudi profesorji z akademije.

- In sedaj prihajate z njimi v goste v Slovenijo. 
Kako so se odzvali?

Od oktobra pripravljamo program za Sloveni
jo. Čeprav imamo drugače zelo profesionalen 
odnos in o njih zasebno ne vem kaj dosti, sem jim  
veliko pripovedovala o naši lepi domovini, tako 
da se obiska zelo veselijo. Še posebej zavzeto pa 
delajo, ker bodo sodelovali na mojem pred- 
diplomskem koncertu v Mozirju in diplomskem 
koncertu v Ljubljani. Mislim, da se čutijo nekako 
»odgovorne«.

- Kot kaže, ste na Akademiji v Ljubljani kljub 
številnim drugim obveznostim redno opravljali 
delo, da ste zdaj pred diplomskim koncertom?

Da, kar šlo je. Če ima človek nekaj rad, se bolj 
potrudi. Tako lahko tudi uskladi vse svoje ob
veznosti.

- Ker boste študij v Ljubljani zaključili, namer
avate ostati na Švedskem? Vemo, da je tam 
zborovsko petje in delo na tem področju izred
no strokovno in tudi zelo cenjeno.

V Združenju izdelovalcev zgornjesavinjskih 
želodcev se pripravljajo na novo ocenjevanje 
te suhomesnate specialitete, akcijo pa so letos 
zastavili malce drugače, kot smo vajeni.

»Osnovna pravila ocenjevanja bodo ostala 
nespremenjena, saj samo zbiranje in ocenjevan
je zadošča vsem kriterijem oziroma je boljše, kot 
so podobna ocenjevanja v drugih krajih. Vendar 
pa zgornjesavinjskih želodcev ne želimo samo 
oceniti, temveč zdrugimi dobrotami tudi bolje pro
movirati, smo se odločili za malce drugačen pro
gram prireditve,« pravi predsednica združenja 
Vida Orlovič.

»V petek, 12. maja, bomo želodce zbirali; dan 
kasneje, torej v soboto, jih bo strokovna komisija

Zaenkrat mislim študij na Švedskem še nad
aljevati. Tam pa najbrž ne bom ostala. Pravje, da 
gredo Slovenci po svetu, si pridobijo ustrezne 
izkušnje in znanja, žal pa m ije  za vsakega, ki se 
ne vrne v domovino.

- Morda je tako tudi zato, ker ne dobijo ustrezne 
službe. Kako pa je z vami, imate že kaj dogovor
jenega ali »ogledanega«?

Ne, nič nimam. Pa se s tem tudi ne obremenju
jem. Sem človek trenutnih odločitev. Prepričana 
sem, da vedno pride prava rešitev ob pravem 
času. Tako se bom z mislimi na službo ukvarjala 
takrat, ko bo čas za to.

- In s kakšnimi mislimi se najbolj »ukvarjate« 
trenutno?

Moram priznati, da najbolj razmišljam o tem, 
kako bo uspel moj diplomski koncert. Veliko m ije 
tudi do tega, da bi švedskim pevcem, s katerimi 
bom gostovala v Sloveniji, domovino res lepo 
prestavila, da bi jih Slovenija sprejela tako gos
toljubno in odprto, kot to mi znamo.

- Koncert v cerkvi sv. Jurija v Mozirju bo najbrž 
nekakšna generalka?

Resje. Predstavil se bo švedski komorni zbor, ki 
mu bom dirigirala. Poleg tega bodo sodelovali še 
solisti Jelena Diretič, sopran, Katja Gruber, mez
zosopran, Fernando Mejijas, tenor, in Rok 
Bavčar, bariton. Sodelovali bodo tudi godalci 
Akademije za glasbo v Ljubljani in organist Pri
mož Malavašič.

-Za Mozirjane pa pripravljate še posebno »po
slastico«?

Po končanem uradnem koncertu v cerkvi v 
Mozirju bodo imeli poslušalci priložnost v župni
jskem klubu poslušati švedske in slovenske ljud
ske pesmi v izvedbi Komornega zbora Täby Kam- 
markör, ki bo zapel tudi vslovenščini, sodelovala 
pa bo še vokalna skupina Koledniki iz Mozirja. Pa 
nekaj peciva se bo našlo in morda še kakšna 
kapljica vina.

Pogovarjala se je Marija Lebar

ocenila; v nedeljo, 14. maja, pa v stari šoli na Rečici 
pripravljamo celodnevno promocijsko prireditev. 
Za podrobnosti je še dovolj casa, sedaj bi le poz
vala izdelovalce zgornjesavinjskih želodcev, naj 
se opogumijo in prinesejo svoj izdelek na ocen
jevanje.«

Nedeljsko prireditev, na kateri bodo podelili 
plakete najboljšim izdelovalcem, bodo s kulturn
im programom obogatili učenci Osnovne šole 
Nazarje. Tridnevno akcijo so poimenovali Dnevi 
zgornjesavinjskega želodca in dobrot. Organiza
torji napovedujejo obilo stojnic, na katerih bodo 
poleg zgornjesavinjskega želodca predstavljali 
še druge zgornjesavinjske dobrote, kijih  prema
lo cenimo oziroma jih ljudje premalo poznajo.

Marija Sukalo

ZDRUŽENJE IZDELOVALCEV ZGORNJESAVINJSKIH ŽELODCEV

P r o m o c i j a  z g o r n j e s a v i n j s k i h  

d o b r o t
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7. KONFERENCA KAK0V0SEI V VELENJU

V a r o v a n j e  o k o l j a  z a  n a š  r a z v o j

Društvo za kakovost in ravnanje z okoljem Velenje in Savinjskošaleška 
območna gospodarska zbornica Velenje sta v sredo, 19. aprila, v 
razstavno-prodajnem salonu Gorenje v Velenju organizirala celodnevno 
konferenco s številnimi aktualnimi okoljskimi temami.

Udeležencem je  med d rug im i 
spregovoril tudi dr. Bogomir Kovač 
z Ekonomske fakultete v Ljubljani. 
Ta je uvodoma ugotovil, da med 
ekonomskim in ekološkim vidikom 
pridobivanja dobrin ni tako velikih 
nasprotij, da ta ne bi bila obvladlji
va, nasprotno, vse bolj se uveljav
lja spoznanje, da sta to le dva seg
menta istega problema. Po njegov
em so ekonom ska, soc ia ln a  in 
okoljska blaginja trije deli nedeljive 
celote. Ideja trajnostnega razvoja 
to re j tem e lji na spo zna n ju , da 
nobena odločitev v posameznih 
delih te celote ne sme ogrožati 
drugih.

Pri prenosu direktiv in predpisov 
EU na področju emisij in imisij smo 
dokaj uspešni. Pri tako  im eno
vanem monitoringu za Slovenijo je 
bilo ugotovljeno, da se večja podjet
ja  odzivajo dovolj dobro, malo manj 
pa država. Večji premik bi lahko sto
rili tudi potrošniki, če bi nevladne or
ganizacije imele več moči.

Direktorica Savinjsko-šaleške ob
močne zbornice Alenka Avberšek 
je  predstavila tem o z naslovom 
Gospodarski razvoj Sa-Ša regije in 
ekologija. »V razvoju Sa-Ša regije je

Dr. Bogomir Kovač je prepričan, 
okoljska blaginja deli nedeljive

»Okoljski menedžment še vedno 
razum em o kot strošek in ne kot 
priložnost za optimiranje poslovnih 
procesov in s tem rezultatov, pri če
mer gre nameniti več pozornosti 
»okoljskemu računovodstvu«, ki ga 
drugod že poznajo,« je dejal Kovač.

da so ekonomska, socialna in 
celote (foto: Marija Lebar)

bila pozornost dolgo časa namen
jena ekonomiji in sociali, manj pa 
ekologiji. Ta trend seje sredi osem
desetih let obrnil in kakorje bila reg
ija pred dvajsetimi leti med prvimi po 
degradaciji okolja, tako sedaj posta
ja  vodilna v njegovi sanaciji. Ravno

zato so se tukaj razvila znanja in 
metode v ekologiji, kijih lahko tržimo. 
Na to so vplivali gibanja civilne inici
ative, menedžment z odgovornim 
odnosom, pritiski trga in uveljavljan
je zakonodaje.«

Ovira za še hitrejši razvoj regije, 
tudi s priložnostmi za mlade, je po 
njenem mnenju neustrezna pro
metna infrastruktura in posledična 
osamitev regije. »Cesta kot krvna 
žila gospodarstva ni dovolj pretoč
na za današnje poslovne zahteve.«

Predstavnik podjetja Esotech Iz
tok Hrastelje potrdil izjave predhod
nih govornikov, da je  lahko ekolog
ija velika tržna priložnost. V Esote- 
chu, kije zelo znan na tujih trgih (Ki
tajska), so se usmerili v izdelavo 
projektov okoljskih tehnologij, pa 
tud i v n jihovo izvedbo skupaj z 
nekaterimi podjetji, ki tvorijo Sloven
ski tehnološki grozd. Njihove teh
nologije so namenjene čiščenju 
voda in izpustov v ozračje. Pozor
nost namenjajo predelavi odpadk
ov, ki se v proizvodnih procesih po
javljajo kot stranski produkt, do take 
stopnje, da so ti uporabni in se zan
je najde kupec.

Marija Lebar

mozirskemu komunalnemu pod
jetju.

»Pol leta pred lokalnimi volitvami 
je  predlog za povišanje cen mini 
udar na župana,« je  še dodal 
Zamernik, prepričan, da je zgrešen 
tudi sistem pobiranja kosovnih od
padkov, katere bi morali po njegov
em mnenju pobirati pred individu
a ln im i h išam i. Sedanja praksa 
skupnih  zb irn ih  m est nam reč 
omogoča, da se odpadki kopičijo 
tudi po opravljenem odvozu, za kar 
seveda ni mogoče kriviti konce
sionarja.

Zamernikovemu mnenju je v ce
loti pritegnil Klavdij Strmčnik. Po 
njegovem so se cene ravnanja z 
odpadki pred dvema letoma dvig
nile karza 36 odstotkov, kar je bil za 
občinske svetnike dovolj zgovoren 
argument, da so se soglasno opre
delili proti podražitvi.

Savinjčan

Svetniki občine Luče so na zadnji seji poleg ostalega obravnavali tudi 
predlog podjetja PUP Saubermacher za dvig izhodiščne cene ravnanja z 
odpadki. Želja koncesionarja iz Velenja je, da bi se cene dvignile za 10,4 
odstotka oziroma osem odstotkov v primeru, da se občina odpove konc
esijski dajatvi, kar je med svetniki povzročilo precej burno razpravo. Še 
posebej, ker se direktor Zoran Rodič zaradi zadižanosti seje sveta ni mogel 
udeležiti, očitno pa na PUP-u razen njega ni nikogar, ki bi zmogel ali želel 
svetnikom dodatno pojasniti predlog o podražitvi.

bo dovolj denarja za nemoteno 
poslovanje. Sedaj so po Zamernik
ovih besedah kom unalne cene 
televizijsko naročnino že preseg
le, kar naj bi bil zadosten razlog, da 
v Lučah ponovno razmislijo, kaj bi 
pom enilo , če bi izva jan je  toza 
devnih storitev ponovno zaupali

Med glavnim i vzroki za podra
žitev PUP navaja 6,1-odstotno in
flacijo v obdobju od 1.1. 2004  do 
31.10.2005, podražitev  goriva, 
eskalacijo plač, poleg tega pa naj 
bi povečevanje ostanka kosovnih 
odpadkov še posebej vplivalo na 
stroške dela. V razpravi, v kateri so 
bili svetniki enotnega mnenja, da 
podražitev ne pride v poštev, je  
svetnik Mirko Zamernik spomnil na 
kalkulacije, ki so bile narejene na 
bivšem komunalnem podjetju. Ko 
bodo cene ravnanja  z odpadki 
izenačene s ceno RTV naročnine,

Zaradi zgrešenega sistema zbiranja kosovnih odpadkov nastajajo na 
območju občine Luče velika črna odlagališča (foto: EMS)



Obiskovalci si Gaj radi ogledajo 
tudi z 18-metrskega
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Motivov za občudovanje in 
fotografiranje je pomladi v Gaju 

vedno na pretek
(foto: Igor Solar)

la na likovni koloniji predšolskih otrok celjske regije bodo 
na ogled ves čas razstave (foto: Ciril M. Sem)

3 6 . OBMOČNA IN MEDOBČINSKA REVIJA ODRASLIH PEVSKIH ZBOROV IN SKUPIN

» P a  s e  s l i š ' «  n a  R e č i c i  o b  S a v i n j i

V organizaciji Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti. Območne iz
postave Mozirje, in Kulturnega društva Rečica je  minulo soboto potekala 
v rečiškem kulturnem domu 36. območna medobčinska revija odraslih 
pevskih zborov in skupin Zgornje Savinjske doline.

Nastopil je  Mešani pevski zbor ci so slišali tudi ubrane glasove
upokojencev in invalidov Mozirje. 
Iz pevskega kraja s stoletno tradic
ijo, Bočne, so prepevali kar trije 
zbori: m oški, ženski in vokalna 
skupina Fantje treh vasi. Poslušal-

mozirskega kvinteta Koledniki in 
Mešanega pevskega zbora Mozir
je  ter se enako razveselili petja 
članov Mešanega pevskega zbo
ra Nazarje.

8 9 , 1  M H z
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Poslušajte nas vsak dan 

od 5,30 do 10,00 in 14,00 do 19,00,
Radio Goldi Savinjski val d.o.o., Dolenja vas 83, 3312 Prebold

Na reviji so zapeli tudi člani Mešanega pevskega zbora upokojencev 
in invalidov Mozirje pod vodstvom Antona Petka (foto: Jože Miklavc)

Mag. Nikolaj Žličar, glasbeni ped
agog, skladatelj, zborovodja in dir
igent iz Glasbene šole Fran Korun 
Koželjski iz Velenja je ob analizi pe
vske revije povedal: »Po strokovni 
plati je čutiti rast kakovosti petja iz 
leta  v leto. Dobro je , da  se je  
pridružil zborom nov zbor starejših

pevk in pevcev, ki bodo popestrili 
d ružabna  s re ča n ja  vrs tn ikom . 
Škoda pa je, da se revije ni udeležil 
noben pevski sestav iz Ljubnega, 
Luč in Solčave, kjer im ajo zbori 
d o lg o le tn o  pevsko tra d ic ijo  in 
poznano kakovost petja.«

Jože Miklavc

(foto: Igor Solar)

nografi, v nedeljo, 30. aprila, in 
ponedeljek, 1. maja, pa bo Mozirski 
gaj obiskal Miki Muster, legenda 
slovenskega stripa, s svojimi junaki. 
Pred parkom bo vse dni razstave 
potekal vrtnarski sejem, seveda pa 
ne gre prezreti niti lanske pridobitve, 
18-metrskega razglednega stolpa 
SVEA. Mozirski gajje odprt vsak dan 
od 8. do 19. ure.

KF

SPOMLADANSKA RAZSTAVA CVETJA V MOZIRSKEM GAJU
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T a il letos je M! Jani Slemenšek 

edini, ki je priplezal na vrli 

mišja (foto: C iri! M. Sem)

Sobotni dopoldan je bil tradicion
alno namenjen kolesarjem. Rekre
a tivc i vseh s ta ro s ti so se ob 
desnem  bregu Savin je skoz i 
Nazarje podali na Pobrežje. Preko 
grušoveljskega mostu jih  je  pot 
vodila do Varpolj in naprej na Reči
co. Vrnitev je  sledila skozi Prihovo 
in preko Nazarij ob Savinji nazaj na 
mozirsko sejmišče.

V istem  času je  pod okriljem

V dnevih okoli jurjevega v Krajevni skupnosti Mozirje 
praznujejo svoj praznik. Organiziranih prireditev je  vse več, 
krajanov, ki se jih udeležujejo, pa ni ravno veliko. Vprašan
je, zakaj je temu tako, je tudi letos ostalo brez odgovora.

V soboto zvečer je bil v farni cerkvi v Mozirju koncert skupine Glorija 
(foto: C ir il M. Sem}

m ozirskega vrtca  v M ozirskem  
gaju poteka la  likovna ko lon ija  
predšolskih otrok celjske regije. 
Udeležilo se je  je  preko trideset 
otrok, nastala dela pa bodo v času

razstave ves čas tudi na ogled.
Popoldan je bil blagoslov konjev in 

njihovih lastnikov. Okoli 40 plemen
itih štirinožcev je dom ači župnik 
Sandi Koren položil v varstvo sv.

Župni! Sandi Koren je blagoslovit 
konje in njihove lastnike

(foto: C ir il M. Sem)

Jurija. Sledilo je  plezanje na mlaj na 
sejmišču. Lahko bi rekli nič novega, 
saj je bil tudi letos Jani Slemenšek 
edini, ki je  priplezal na vrh mlaja. 
Konkurenca je bila sicer huda, os
mim korenjakom pa seje pridružila 
tudi ena ženska.

Zvečer je bil v farni cerkvi v Mozir
ju še koncert skupine Glorija. Člani 
skupine so odlične pevke in pevci, 
ki dodobra obvladajo svoj pevski 
poklic. Za n jim i je  že kar nekaj 
izdanih nosilcev zvoka in odmevnih 
koncertov.

Benjamin Kanjir

P r a z n o v a n j e  

n a m e n j e n o  v s e m

KULTURNO DRUŠTVO JURIJ MOZIRJE

T r a d i c i o n a l n o  d e s e t o  d r u ž e n j e  p e v s k i h  d r u ž i n
Pred desetimi leti so se v Mozirju odločili, da krajevni praznik postane 

jurjevo. Odtlej se okoli 23. aprila vsako leto vrstijo različne prireditve, 
tradicionalno tudi druženje pevskih družin, ki so se to nedeljo zbrale že 
desetič zapovrstjo.

Predsednik Krajevne skupnosti Mozirje 
Roman Čretnik je Juretu Repenšku 

podelil mozirski grb

Nosilec ideje in glavni or
ganizator srečanja družin, 
ki gojijo ubrano pesem, je 
p redsedn ik  Kultu rnega 
d ruš tva  Ju rij Jure Re- 
penšek. Za neutrudno delo 
je na srečanju družin preds
ednik Krajevne skupnosti 
Mozirje Roman Čretnik Ju
retu Repenšku pode lil 
mozirski grb.

Na tokratnem srečanju v 
dvo ran i m ozirskega  ku l
turnega doma se je  poslu
ša lcem  p reds tav ilo  16 
družin, kar je  posnela tudi 
RTV Slovenija. Uvod je pri
padel R epenškovim  iz 
Mozirja, sledila pa so Završ- 
ka dekleta s Črete, Zupa
novi izSkornega pri Šoštan-

Završka dekleta s Črete so obiskovalcem zapele tudi pesem Roža na 
vrtu (fotografiji: C ir il M. Sem)

ju, ljudske pevke Razbor iz Loke pri 
Zidanem mostu, vnuki Atelšek iz 
Lokovice, Zavolovškovi iz Bočne, 
d ruž ina  U laga iz Rečice pri 
Laškem, ljudski godci Brinovšek iz 
Mozirja, sestri Pustoslemšek s Kon
jskega vrha pri Ljubnem, sestre 
Nedeljko iz Prlekije, duet Robnik 
Mlačnik iz Luč, Strmškovi z Brinjeve

gore nad Zrečami, Oblakovi brat- 
rani iz Mozirja, sestre Jakob iz Do
brne, Atelškovi iz Lokovice in Bea
tovi iz Zibike. Sodelujoči pevci so 
pokaza li, kako veliko vrednost 
lahko ima slovenska pesem v sle
herni družini. Konec koncev drži 
rek, da kdor poje, zlo ne misli.

Benjamin Kanjir



KULTURNO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI

L j u b e n s k i  l j u d s k i  g o d «  

z o p e t  i g r a j o

V soboto zvečer je bilo v kulturnem domu na Ljubnem zopet veselo. Po 
nekajletnem zatišju so domače kulturno društvo in ljubenski ljudski godci 
ponovno poskrbeli za ljubitelje tovrstnega glasbenega izročila.

Ljudski godci so na prisrčen način pričarali kanček skoraj že 
pozabljenega glasbenega vzdušja (foto: Franjo Atelšek)

Glasbene točke posameznikov in »razvedrilnih pripomočkov« iz dan- 
glasbenih skupin v različnih zased- ašnjih dni. 
bah, zmeraj navdušujoče pevke Ponovno srečanje ljubenskih 
noneta Lipca, ljudske pevke in ra- godcev z zgovornim naslovom 
zlični bolj ali manj posrečeni humor- "Bom godca vzela, bom zmeraj
istični skeči, so bili dovolj za slabi dve vesela" je občinstvo kot pred leti
uri zabave za razvedrila željne ponovno sprejelo z navdušenjem, 
obiskovalce. Ljudski godci so na Poleg prekaljenih godcev, kot so 
prisrčen način pričarali kanček Kogovški Jože, Oreški Franc, 
skoraj že pozabljenega glasben- Fužirjev Maks, so se predstavili tudi 
ega vzdušja, ki je bilo včasih na mladi harmonikarji, ki bodo po pri- 
kmečkih domačijah nekaj povsem kazanem sodeč poskrbeli, da 
običajnega, predvsem pa zelo pog- tovrstna glasba na Ljubnem ne bo 
ost način razvedrila, brez razno- utonila v pozabo, 
vrstnih brezosebnih modernih Franjo Atelšek

RAZSTAVA LIKOVNIH DEL USTVARJALCEV KS MOZIRJE

P o m e m b n i  s o u s t v a r j a l c i  

k u l t u r n e g a  ž i v l j e n j a

Že precej let je v Mozirju tradicija, da ob prazniku krajevne skupnosti 
pripravijo tudi razstavo del likovnih ustvarjalcev, ki delujejo v Krajevni 
skupnosti Mozirje. Letos je tako razstavljalo že 17 umetnikov, med njimi 
tudi pobudnik razstave, akademski slikar Alojz Zavolovšek, in Jure Re- 
penšek, likovni pedagog, ki skupaj z Osrednjo knjižnico Mozirje in KS 
Mozirje razstavo organizira.

Ob otvoritvi razstave, kije bila prejš- liki apeliral na sokrajane, da izkažejo 
nji petek v mozirski galeriji, je umetnike več zanimanja za ustvarjalnost
in njihove stvaritve predstavil Jure Re- domačih umetnikov in njihovim 
penšek, kateremu pa velikega umetninam namenijo prostor tudi v 
napredka mozirskih ustvarjalcev, kije svojih domovih, 
iz leta v leto očitnejši, ni bilo potrebno Razstavo je odprl Roman Čretnik, 
posebej izpostavljali. Razstavljeni ek- predsednik KS Mozirje. Tudi on je 
sponati, ki bodo na ogled še do 5. poudaril pomen obiskovanja galerij 
maja, govorijo sami zase. Je pa ob in poznavanja domače kulturne de- 
svojem nagovoru Repenšek iz- diščine ter pohvalno spregovoril o 
postavil problematiko razumevanja in trudu mozirskih umetnikov, pomem- 
spoštovanja domačih umetnin. bnih soustvarjalcev kulturnega živ- 
Medtem koje po mnenju Repenška ljenja v Mozirju. V spremljajočem 
obisk galerij ob otvoritvah razstav še kulturnem programu so zapeli člani 
zadovoljiv, je precej manj vzpodbud- kvinteta Koledniki Kulturnega društ- 
no zanimanje za nakup domačih va Jurij iz Mozirja, 
umetnin. Zato je Repenšek ob tej pri- Tatiana Golob

KULTURNO DRUŠTVO

O b  d n e v u  k n j i g e  i z i d  s e d m e  l i t e r a r n e  z b i r k e
Pretekli teden so potekale šte

vilne prireditve v počastitev sve
tovnega dneva knjige, prav pose
bej pa so ta dan počastili člani in 
članice Kulturnega društva Slap, 
saj so minuli petek v prostorih 
Galerije Mozirje predstavili svoj 
novi literarni zbornik z naslovom 
Slap 7: Literarna zbirka ljudskih 
piscev Zgornje Savinjske doline.

S pozdravnim nagovorom je vse 
navzoče pozdravila predsednica 
društva Rozka Tkavc, direktorica 
Osrednje knjižnice Mozirje Ana 
Lamut pa je avtorjem iskreno česti
tala. Predstavitev zbirke je vodila

p r
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Predstavitev zbirke Slap 7 je povezovala Ivana Zvipelj
(foto: Nada Topovšek)

Ivana Žvipelj, vodja mozirske iz- toric zbirke. Tone Mlačnik je 
postavejavnega sklada za kulturne druženje popestril s prijetnimi [ne
dejavnosti in tudi ena izmed soav- lodijami s svojimi citrami. Svoje glas

beno znanje je na orglicah pokazal 
Jože Vodušek. Oba sta tudi soavtor
ja zbirke Slap.

Predstavilo seje vseh dvajset av
torjev, ki so si med seboj zelo različni, 
saj se razlikujejo tako po starosti kot 
tudi po svojih literarnih izkušnjah. 
Uvodno besedo kzborniku je napisal 
Vinko Šmajs, ki z društvom sodeluje 
že od začetka njegovega delovanja 
in je zbirko tudi lektoriral. Slapovci v 
naslednjem letu zopet načrtujejo izid 
nove zbirke, zato bodo pridno nad
aljevali s pisanjem. Medse vabijo vse, 
ki radi pišejo in bi se radi predstavili 
širšemu občinstvu.

Nada Topovšek
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Piše: Aleksander Videčnik

RAZGOVOR V KRNICI
Dolgo je od tega, ko sem se oglasil pri Francki 

Krebs in Jožici Voler, Mislim, daje bila slednja tam 
na obisku, vendar seje vključila v razgovor in tudi 
marsikaj zanimivega povedala. Govorili smo o 
ljudskem verovanju, tedaj sem zbiral gradivo za 
knjigo Zgornjesavinjske vistorije.

PRI IGLI JE DRVEL VRAG V DOLINO
Blizu presihajočega studenca je  videti po 

strmini neke vrste drčo. Tam seje baje s planine 
v Savinjo peljal vrag, baje je sedel na garah. To 
pripoved je bilo med starimi ljudmi pogosto sli
šati.

MARIJA JE JEZUSA KOPALA
Pri Kebrskem mostu v Solčavi, tega že dolgo ni 

več, je Marija v Savinji Jezusa kopala. Ljudje so 
pogosto gledali sredi vode izdolbljeno skalo, ta je 
bila podobna mali banici. Ljudje so jo  preprosto 
imenovali "bana".

HUDIČ ODNESEL GOSPODARJA
V okolici Luč seje pripovedovala zgodba, daje 

hudič zajel nekega gospodarja in ga nesel nezna
no kam. Pri neki kmetiji je z njim počival, ljudje so 
ju  videli. Pozneje pa tega gospodarja nikoli ni bilo 
več videti, ljudje so pravili, da gaje hudič odnesel 
v deveto deželo.

KAJ SE JE PRIPETILO V RADMIRJU
Lepo nedeljo so v Radmirju imenovali "stroška 

nedelja". Tedaj je bila vedno procesija. Kar naenk
rat s e je  na mestu, kjer je  hodila neka ženska, 
pokazala črna megla in ženska je izginila. Ljudje 
so menili, da jo  je  odnesel hudič.

NA KVATRNI PETEK JE BILO
IMa Proševem vrhu je šel ta dan neki fant v vas 

k dekletu. To se seveda na kvatrni petek ne bi 
sm elo zgoditi. Kaj km alu je  srečal sam ega 
hudiča, ta ga je zgrabil in potegnil k plesu, ki je 
trajal vse do jutra, ko so že petelini peli. Fantje 
imel že povsem izrabljene cokle in je  bil že brez 
moči. Hudič pa je užival in pel: "Putika dolgo ne 
poje, ljubica tvoja pa sama leži." Fanta nikoli več 
ni bilo nazaj.

"GAUDA" V OKOLICI LUČ
Nekoč so imeli v nekem zaselku "gaudo". Mladi

na seje veselila, bilo je dobro razpoloženje, koje 
vstopil v hišo mlad moški, bil je  izredno lep in

3 z  moje beležnice ...
postaven. Za ples je zaprosil najlepšo deklico v 
družbi, rada je šla plesati s tako čednim člove
kom. Nihče moškega ni poznal, pa si zaradi tega 
niso belili glave. Tujec je vso noč preplesal z isto 
deklico, zjutraj pa ji je  povedal, daje hudič in mora 
ob svitu izginiti. Dekle se je tako ustrašilo, da je 
otrpnilo in nikdarveč ni bilo shodilo, ostalo je hro
mo.

KOLOMONJEIMEL
Na Praznikovem je  mama pripovedovala daje 

na Koroškem nekdo imel kolomon in bi ga moral 
prinesti na Ljubno h Korošcu, ta pa je  menil, daje 
to knjiga ki jo  je najbolje kar zažgati. Gorela je 
neskončno dolgo, na plošči ob peči pa bila ves 
čas zelena žaba. Baje je  Korošec nekoč zaco- 
pral, da po Moličkem grmičevje ni več rastlo.

COPRNCESOGAUJELE
Metuljevega Janeza so na Mlačnikovem vrhu 

ujele coprnice. Zagrozile so mu, da ne sme 
nikomur povedati, da jih je videl in bil z njimi. Če pa 
bo povedal, se mu bo nekaj hudega pripetilo, so 
mu še zabičale. Pravijo, da ni molčal, in res gaje 
v gozdu kmalu ubilo padajoče drevo.

TURKI V LUČAH
V lučki cerkvi so Turki imeli konje. Pred oltarjem 

sojih krmili. Sveti Lovrenc seje maščeval in dobili 
so toliko uši, da sojih  skoraj požrle. Zakleli so se, 
da ušive Luče ne bodo več obiskali!

BRATA JE KLICALA
Koje bila Francka še otrok,je morala pozimi v 

Rogački graben. Tam sta brata prala čreva in oče 
so ji naročili, da naj prideta domov. Na poti je  na 
Plužnici videla dva velika moška, ki sta bila čisto v 
belem, imela sta nahrbtnike in kape na roge. S 
Franckoje hodil domači pes, pa ni nič zavohal. 
Bilo je popoldne, torej še po dnevi, natančno je 
videla, da sta moška stala na robu domače njive. 
Od takrat se ne more znebiti strahu.

Pogovor je nanesel tudi na domače zdravilce. 
Sogovornici sta povedali še nekaj o tem, seveda 
iz domačega okolja. Mama Lucija Moličnikje bila 
znana, da je ljudem veliko pomagala pri zdrav
ljenju opeklin. Ljudje so rekli, da je  "ogenj ven je
mala." Kot je razumeti, je tudi "modlila", torej je  v 
bistvu zagovarjala. Na Spodnjem Kolarjevem je 
živel moški, ki so ga imenovali Poki, k ije  zagov
arjal na mast in zdravil tako ljudi, kot tudi živali.

TURKI NA OLŠEVI
Ko so Turki prišli na Olševo, je tam v bližini pastir 

pasel ovce. Vprašali so ga, če je še naprej ravno 
polje. Pastir jim  je to potrdil in zagnali so se v dir. 
Turki so zdrveli naravnostv prepad, sajjim je pastir 
pokazal napačno smer. Še sedaj najdejo kdaj pa 
kdaj tam okoli kakšno podkev.

R I N E K

Imaš čopiče, imaš barve, nas
likaš RAJ in se napotiš vanj.

Nikos Kazantzakis

3 š c e m o  s t ö r e  f o t o g r a f i j e

Obnova požgane rečiške šole. Slika je iz leta 1948, posodila nam jo je Karla Kolenc iz 
Varpolj. Na sliki sta tudi njena sestra Anica in njen oče.



KAKO POSKRBIMO ZA SVOJO VARNO PRIHODNOST

P a n o ž n i  v z a j e m n i  s k l a d i  

e n e r g e t s k i  s e k t o r

Cena nafte je  v preteklem tednu dosegla 
75,21 dolarja za sodček, kar je  3 0  odstotkov 
več, kot je  znašala v začetku tega leta in skoraj 
90  odstotkov več, kot je znašala na začetku lan
skega leta. Na strani ponudbe mediji kot glavne 
vzroke za zadnje podražitve omenjajo trenja 
med ZDA in Iranom ter napovedi uporniških 
napadov na naftno infrastrukturo v Nigeriji.

Iran je  pomemben, ker predstavlja 4,5 odstok- 
ov dnevne proizvodnje nafte, skupaj z Nigerijo pa 
skoraj 7 odstotkov, ponudba ostalih virov nafte 
pa je  tudi omejena. Na strani povpraševanja 
lahko vzroke za podražitev iščemo v sezonskem

povečanju porabe, ki se prične s povečanjem 
prometa po koncu zime, bolj zaskrbljujoče pa so 
dolgoročno naraščajoče potrebe na svetovni 
ravni, predvsem v razvijajočih se delih sveta.

ZDA danes porabijo skoraj 21 odstotkov sve

tovne nafte, Kitajska in Indija pa skupaj manj kot 
•10 odstotkov. Pri tem je Američanov le slabih 300 
milijonov, Kitajcev in Indijcev pa skupaj 2,4 mili
jarde oziroma osemkrat več kot Američanov. V 
povprečju torej Američani porabijo kar 16-krat 
več nafte na prebivalca kot prebivalci najhitreje 
rastočih gospodarstev. Pričakujemo lahko, da 
bo vse več Kitajcev in Indijcev svoja kolesa za
menjalo za avtomobile ter se postavilo v vrsto za 
gorivo in povpraševanje bo še naprej naraščalo 
hitreje od ponudbe.

V Sloveniji je na voljo že kar precej vzajemnih 
skladov, ki vlagajo v delnice naftnih podjetij in 
podjetij širšega energetskega sektorja, nekaj pa 

jih še prihaja, npr. KD Surovine in energ
ija. Med obstoječimi skladi se je v trilet
nem, dvoletnem, enoletnem in pollet
nem obdobju najbolj izkazal Raiffeisnov 
sklad RCM Energie Aktien, le v letošn
jem donosu vodi domači Intontì Ener
gy, s skoraj 16-odstotnim donosom.

Vsi predstavljeni skladi zaračunava
jo  največ 3-odstotno vstopno provizijo, 
le vodilni RCM Energie Aktien zaraču
nava 5-odstotno vstopno provizijo in le 
NLB-Naravni viri zaračunava tudi 1- 
odstotno izstopno provizijo. Nekateri 
izmed skladov vlagajo tudi v surovinski 
sektor, zato  se n jihovi donosi up

ravičeno razlikujejo od ozko energetskih skladov. 
Zanimivoje tudi, daje sklad SGAM-Global Energy 
le dvakrat večji od Infondovega in da po donosih 
očitno zaostaja za Raiffeisnovim skladom.

Borut Repše

$ W T IC  (Oil - Light Crude - Continuous Contract (EOD)) INDX © StockCharts.com

do aprila 2006

Vzajemni sklad VEP Valuta
Danes Letos Polletna 1-Letna 2-Letna 3-Letna CVS
(%) (%) (%) (%) (%) (%) (mio SIT)

Infond Energy 3.474,73 srr -0,67 15,97 20,57 NP NP NP 2.021,44
MP-ENERGY.SI 1.322,35 SIT -2,01 11,75 23,38 NP NP NP 1.148,20
RCM Energie Aktien 188,49 EUR -0,25 14,37 26,86 53,66 92,65 157,7 27.140,79
NLB Naravni viri 1.090,39 srr -1,32 NP NP NP NP NP 425,53
SPI Energ.&Mat. prime [R] 143,42 EUR 1,06 11,9 23,2 45,82 65,25 112,03 48.936,85
SGAM Eq.Global Energy 207J4 Ö5Ü 1,06 7,84 nrss 20,62 32,94 62,54 4.805,59

Donosi skladov za različna obdobja na dan 20.4.2006

KNJIŽNICA MOZIRJE

N o v o s t i  s  k n j i ž n i h  p o l i «

LEPOSLOVJE -  ODRASLI 
Brown, Dan: Ledena prevara, Shakib, Šiba:

Afganistan, kamor se Bog pride le zjokat, Rogač, 
Franci: Ključ brezdomca, Berg, Elizabeth: Reci, 
kdaj, Roberts, Nora: Do konca življenja. 

LEPOSLOVJE-MLADINA 
Bourgeois, Paulette: Franček sklene kupčijo, 

Kokalj, Tatjana: Medev Boni, Osborne, Mary 
Pope: Stara Grčija in olimpijske igre, Staniford,

Natalie: Zmenkarije, Jefferies, Cindy: Skrita 
želja, Falkner, Brian: To je  res pravo!, Novak, 
Bogdan: Podgana v pasti, Stratton, Allan: Les- 
liejin dnevnik.

STROKOVNA LITERATURA 
Zgodovina historične misli, Schmidt, Mathias: 

Nordijska hoja, Sommer, Sven: Homeopatija, 
Borgenitcht, Louis: Dojenček: navodila za upo
rabo.

©
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Gornji Grad
ČEZMEJNO EKOLOŠKO 

SODELOVANJE
Gornji Grad je prva slovenska občina, 
ki so jo sprejeli v  evropsko okolje
varstveno zvezo. S podpisom  spora
zuma m ed občinam a Gornji Grad in 
Globasnico o sodelovanju pri varstvu  
okolja v  okviru čezmejnega projekta 
evropske okoljevarstvene zveze sta  
občini dejansko potrdili, da varstvo  
okolja ne pozna meja. Sporazum  
predvideva sodelovanje pri izrabljanju 
alternativne energije, čiščenju vodnih  
odplak, ohranitvi čistega zraka in pitne 
vode.

tO lete ...

Ljubno, Luče
CESTE SO LE PRIČELI GRADITI

Naj se sliši še tako neverjetno, cesto od 
Ljubnega do Luč so le pričeli graditi. 
Celjsko cestno podjetje se je tako lotilo 
gradnje celotnega odseka od meje med 
občinama Ljubno in Luče v  dolžini 2,4  
kilometra. Za ta zalogaj bo predvidoma 
potrebnih sedem  m esecev neprekin
jenega dela. Žal pa bo izvajalec del v  ta 
nam en porabil tudi sredstva iz 
proračuna za prihodnje leto, kar skupaj 
pomeni 247 milijonov tolarjev.

W ^ed t5  lete ...

LUČANI SMO HVALEŽNI IN OBUPANI
Krajevna skupnost Luče je bila v  
novem brskih poplavah med najbolj 
prizadetimi. Poleg velikih poškodb na 
objektih je bila močno poškodovana, na 
več delih  pa popolnom a uničena  
kom unalna, cestna in  ostala infra
struktura v krajevni skupnosti. Žal 
dogajanja kažejo, da letos ne bo s cesto 
Ljubno-Luče nič, n iti s cesto  v 
Podvolovljek. Še več, baje ni niti denarja 
za sanacijo plazov, za popravilo in  
sanacijo gozdnih cest. Še več, zmanjkalo 
je celo obljub!

Pripravila Tatiana Golob



RDEČI KRIŽ IN SLOVENIJA TRANSPLANT

V p i s  m e d  d a r o v a l c e  t u d i  v  M o z i r j u
Odločitev za darovanje svojih organov po smrti je še vedno precej občut

ljiva tema, o kateri marsikdo ne želi razmišljati, spet drugi se brez težav 
odločijo postati darovalec organov. Ker pa je tistih, ki o darovanju orga
nov ne vedo dovolj in se zato posledično ne odločajo za darovanje, se 
Nacionalna transplantacijska mreža Slovenija -  transplant in Rdeči križ 
Slovenije trudita v smeri večjega osveščanja ljudi o darovanju in tako tudi 
pridobivanja novih darovalcev organov.

Z DAROVANJEM REŠUJEMO 
ŽIVLJENJA

Z darovanje organov ali tkiv po 
naši smrti lahko nekomu rešimo živ
ljenje, njegov vid ali mu s podarjeno 
ledvico spet zagotovimo normalno 
življenje, kar so vse velika dejanja in 
o katerih je vredno vsaj dobro raz
misliti. V Sloveniji je bila transplant
acijska mreža vzpostavljena šele 
leta 1998, že leto kasneje pa se je  
Slovenija -  transplant vključila v Eu- 
ro transp lant, tra nsp la n ta c ijsko  
mrežo, ki zaradi svoje velikosti bol
nikom nudi večje možnosti pri iskan
ju  organov primernih za presaditev.

Odločitev za darovanje organov 
je  v rokah vsakega posameznika, 
sprejeta mora biti prostovoljno, z 
njo pa je  dobro seznaniti tudi svoje

najbližje. V Sloveniji presajam o 
srce, jetra, ledvice in pljuča mrtve
ga dajalca, od tkiv pa roženico, ko
sti, kožo, sklepe, vezi, srčne zak
lopke, žile.

OPREDELITEV ZAPISANA NA 
KARTICI ZDRAVSTVENEGA 

ZAVAROVANJA
Svojo opredelitev za darovanje 

organov lahko sedaj zapišemo tudi 
na kartico zdravstvenega zavarov
anja na pooblaščenih mestih. To je 
možno tudi na Območni izpostavi 
Rdečega križa v Mozirju, kjer izpol
nimo pristopno izjavo v dvojniku.

Podatek o opredelitvi se vpiše v 
in fo rm acijsk i s istem ZZZS in ob 
prvem potrjevanju zdravstvene 
kartice se podatek nevidno zapiše

■ D a rilo , k i n ik o li ne izg u b i vrednosti. 
Č udovit n a k it je  več k o t prim em o d a rilo  za

B I R M O ,
P R V O  O B H A J I L O ,  

M A T U R O ,  R O J S T N I  D A N ,  
R A Z N E  O B L E T N I C E , ...

P oleg ostalega zlatega nakita vam  
p o  n ovem  nudim o tudi veliko izbiro 

srebra in peri ter nakita 
iz o p lem en iten ega  jekla.

V  m e s e c u  m a j u  

v a m  n u d i m o  5 %  p o p u s t !

N O V O :
ž e n s k e ,  m o š k e  i n  o t r o š k e  u r e ,  

k i  s o  l a h k o  l e p o  d a r i l o  z a  b i r m o  
a l i  k a t e r o  d r u g o  p r i l o ž n o s t .  

N u d i m o  v a m  k o n k u r e n č n e  c e n e  
i n  u g o d n e  p l a č i l n e  p o g o j e !

D o b r o d o š li o  Z la ta r s tv u  K o ž ic '

D e l o v n i  č a s :  8 ° °  -  1 9 ° ° ,  s o b o t a :  8 ° °  -  1 2 ° °

na kartico. S tem postanemo evi
dentiran darovalec organov in tkiv. 
Podatek o tem se lahko odčita šele 
po sm rti in s icer s s tran i poob
laščenega zdravnika -  transplant

acijskega koordinatorja. Pristopna 
izjava ima naravo pravno veljavne 
oporoke in jo  naši družinski člani ne 
morejo spodbijati.

TG

Jože Banko 
1 9 2 1  -  2 0 0 6

Bili so dnevi pričakovanja, 
dnevi, ko je bila premagana 
smrt, dnevi, ko je v vsej polnos
ti vzklilo novo življenje. Toda 
človek je tako kot ostala bitja na 
tem svetu minljiv in enkrat se 
konča vsaka pot. Ker pa smo 
ljudje bitja upanja in vere, 
odhoda s tega sveta ne jem
ljemo kot dokončno dejanje, 
ampak se nadejamo novega živ
ljenja v večnosti.
Jože Banko se je rodil v 
Šentjanžu, kjer je preživljal 
mladost ob reki Savinji in žagi 
venecijanki. Ob skrbni vzgoji 
staršev je zrasel v močnega in 
bistrega mladeniča, ki se je vešč 
rokovanja z lesom kmalu podal 
s splavom po Savinji, Savi in 
Donavi vse do Romunije. Kljub 
naporom in nevarnostim je na 
»flosarskih rajžah« doživel ve
liko lepih trenutkov, ki jih je v 
svojih spominih ohranjal vse do 
konca svojega življenja.
Kot njegovi vrstniki je bil tudi 
Jože Banko pahnjen v kolesje 
vojnih grozot, ki so pretresale 
svet v prejšnjem stoletju. Že 
kmalu po začetku II. svetovne 
vojne je bil prisilno mobiliziran 
v nemško vojsko in poslan na 
rusko fronto. Po zaslugi svoje 
izjemne volje in poguma je 
preživel strahotne napore 
tedanjega vojskovanja in izko
ristil priložnost ter prestopil na 
sovjetsko stran.
Z rusko armado se je preko bo
jišč Romunije, Madžarske in Ju
goslavije vrnil v  dom ovino,

dvakrat krvavel zanjo in ostal 
njen branitelj vse do konca vo
jne.
Svoboda je prinesla mir, v kat
erem je Jože Banko lahko začel 
uresničevati svoje sanje. Prišel 
je v Spodnjo Rečico, kjer se je po
ročil, z ženo Faniko pa sta vzgo
jila sina in hčerko. V svojem  
okolju je bil spoštovan kot zrel 
in moder mož, ki mu nikoli ni bilo 
žal lepe besede.
A reka življenja teče hitro, 
včasih kar prehitro. Kot bi slutil, 
da se približuje čas slovesa, je 
Jože Banko, Hlačunov ata, lani 
poleti še zadnjič poprijel za veslo 
splava na reki Dravi, kjer se je 
mudil na izletu skupaj z 
borčevskimi kolegi. Vesunek se 
je še vedno prilegal njegovi roki. 
Začetek letošnjega leta je prine
sel zanj najhujši udarec usode. 
Umrla mu je žena Fanika. Spr
va ni kazalo, da bi mu zaradi tega 
pojenjala življenjska moč, toda 
žalost njegove duše je očitno 
dala vetra v jadra zahrbtni 
bolezni, s katero se je spopadal. 
Izmučeno srce se je na koncu 
odzvalo klicu ljubezni njegove 
življenjske spremljevalke.
Jože Banko bo ostal v  spominu 
sosedov, prijateljev in znancev 
kot pokončen in odločen kra
jan, vedno pripravljen priskoči
ti drugemu na pomoč. Za svoje 
zasluge v boju za svobodo je pre
jel več odlikovanj in medalj, 
med drugim leta I9 6 5  red zaslug 
za narod s srebrno zvezdo. 
Njegovo delo je pustilo trajne 
sledi, katerih ni mogoče izbrisa
ti. V zgodovino je odšel še eden 
izmed zadnjih pravih zgornje- 
savinjskih flosarjev...

Franci Kotnik



ZAVOD ZA POSPEŠEVANJE TURIZMA OBČINE GORNJI GRAD

T u r i z e m  n a  p o d l a g i  s o d e l o v a n j a  i n  p r o m o a j e
V Gornjem Gradu razumejo raz

voj turizma kot pot k ponovni vs
estranski razpoznavnosti celot
nega območja občine. Občina je 
za delo Zavoda za pospeševanje 
turizma v letošnjem letu name
nila  deset m ilijonov to la rjev , 
glavnina sredstev pa bo po bese
dah direktorja zavoda Slavka Ko- 
betiča namenjena za promocijo 
in izvedbo raznih prireditev v 
občini in izven nje.

Med aktivnostmi, ki naj bi se odvi
jale skozi celo leto, Kobetič postav
lja na vidno mesto sodelovanje z 
osnovno šolo in društvi v občini. Med 
stalnimi nalogami Zavoda so tudi 
usm erjan je  de lovan ja  m uzeja, 
sodelovanje na razpisih in razne 
razvojne dejavnosti.

Med večje organizacijske zaloga
je brez dvoma sodi oživitev Čebe
larskega praznika, prireditve, po

kateri je  bil pred desetletji Gornji 
Grad najbolj znan. »S prireditvijo 
želimo širši javnosti prikazati naro
dopisno življenje  na Gornjegra-

Scensko bom o o b likova li tud i 
g lavne značilnosti kraja, kot so 
kužno znamenje, gavge in nekdan
jo  opatijo.

no izvedbo prireditve. Čebelarski 
praznik smo datumsko umestili v 
drugi vikend v juliju , kar je  teden 
po občinskem prazniku in teden 
pred nekdanjim datum om  čebe
larskega praznovanja,« razlaga 
Kobetič in dodaja, da bodo osred
nje dogajanje spremljale številne 
p rire d itve , med d ru g im  tu d i 
gozdarsko tekm ovanje in razna 
predavanja s čebelarsko tem a
tiko.

S prevzem om  tu ris tične  bru
narice v centru Gornjega Grada naj 
bi vsebinsko zaživel tudi turistično 
informacijski center. Z urejanjem in 
pripravo na tekmovanje za najlepši 
kraj pa želijo v Gornjem Gradu tudi 
po vizualni plati prepričati obisko
valce in nenazadnje tudi nekatere 
domačine, da nameravajo z vso 
resnostjo nadgrajevati kakovostne 
vsebine.

Savinjčan

Slavko Kobetič postavlja na vidno mesto sodelovanje z osnovno šolo 
In društvi v občini (foto: EM S)

jskem skozi različna obdobja s pou- Z zadovoljstvom ugotavljam, da 
darkom na čebelarjenju. Dogajam so se odzvali vsi, ki smo jih  povo
je  bo postavljeno v starinsko vas v bili k sodelovanju, kar naj bi bila 
park pred gornjegrajsko katedralo, dovolj velika garancija za uspeš-

PREMIERA DOKUMENTARNEGA FILMA AUBIKS V CELJU

M e d  i g r a l «  t u d i  Z g o r n j e s a v i n j č a n k a

V četrtek, 13. aprila, so si Celjani 
lahko ogledali prem iero doku
mentarno igranega filma Aufbiks. 
Film je nastal po knjižni predlogi 
celjskega zgodovinarja dr. Janeza 
Cvirna, ki obravnava tem atiko  
odnosov med celjskimi Slovenci in 
Nemci v drugi polovici 19. in na 
začetku 20. stoletja.

Scenarij je  avtor pripravil skupaj 
z režiserjem Miranom Zupaničem. 
Ena od posebnosti 50-minutnega 
film a je  tudi dvojezičnost, zato je 
opremljen s slovenskimi in nemški
mi podnapisi, v njem pa nastopajo 
tako  s lovenski ko t tu ji ig ra lc i. 
Značilnostin posebnosttega filma, 
ki govori o mestnem utripu mesta 
ob Savinji in bojih med Slovenci in 
Nemci, je  njegova dokumentarno 
igrana form a. Šlo je  za izjemno 
zahteven projekt, saj so poskušali 
u s tva rja lc i poustva riti tak ra tno  
vzdušje v Celju.

V številni igralski ekipi je  bila tudi 
Slavica Tesovnikz Ljubnega ob Sav
inji, amaterska slikarka in pesnica, 
ki je igrala eno od vidnih vlog.

»Zame je bila velika čast igrati ob 
boku znanega igralca in dobitnika

V številni igralski ekipi je bila 
tudi Slavica Tesovnik
(foto: Jože M iklavc)

Boršnikovega prstana Janeza 
Berneža,«je povedala Tesovnikova. 
»Tisti dan, ko je  b ila  avd ic ija  v 
Metropolu, sem se odpravila  tja 
zaradi svoje slikarske razstave, kije 
bila v tistih prostorih. Prepričali so 
me, da stopim na oder in odigram 
nekaj malega. Vse skupaj so pos
neli in me na moje veliko presene
čenje tud i izbra li. Snem anje je  
potekalo lani v jesenskem  času, 
prizori pa so bili posneti po mestu. 
Zame je bila to prva tovrstna igral
ska izkušnja, ki pa sem jo  po odzivu

profesionalnih igralcev sodeč do
bro opravila. Dobro sem se ujela 
tako s snemalno kot igralsko ekipo,

čeprav sem bila edina amaterska 
igralka.«

Marija Sukalo

Ob pogledu na zgornjo sliko, kije bila posneta v gozdu nad Kokarjami,se 
človek vpraša, kaj se dogaja v človeških glavah. Je odvržena hrana, naš
tetih je bilo preko trideset suhih salam, zgornjesavinjskih želodcev, gnjati, 
pršutov, celo kruh je bil vmes, ostanek prevelikega velikonočnega »žegna«, 
ki ni več šel v prenapolnjene želodce in se ga je bilo treba nekako znebiti? 
Ali pa je  »crknila« zamrzovalna skrinja in je  bil to najelegantnejši način za 
odmet pokvarjene hrane? A domačini, ki so meso pregledali, pravijo, da so 
bili kosi mesa videti povsem neoporečni.

Še dolgo lahko ugibamo, kaj je bil motiv za takšno dejanje, kaj seje pletlo po 
glavi tistega, ki je to storil. Odgovor ve le storilec, ki pa se z njim verjetno ne 
obremenjuje preveč, kaj šele, da bi pomislil na vse tiste, ki o kosu dobrega 
kruha kvečjemu sanjajo, na želodec ali pršut pa sploh pomislijo ne.

TG_________________ ; y
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VESELI VEČER NA REČICI OB SAVINJI

S u š k a  b a n d a  p r a z n u j e  p e t i  r o j s t n i  d a n

Letos je na Veselem večeru nastopilo 23 mladih harmonikarjev, ki že 
nekaj časa vadijo in se učijo z Darkom Atelškom

(foto: Marija Šukalo)

voditeljica Darja Vrhovnik, humor
ist Frakelj ter plesalki Rosana in Eva. 
Člani Suške bande so dokazali, da 
niso samo odlični instrumentalisti, 
temveč tudi zelo dobri pevci.

Glasbeni »multipraktik«, kot je Dar-

Petrolovi pogoji postavitve plinohrama ter nakupa in dobave 
plina so še posebej ugodni. Več inform acij na telefonski 
številki 0 8 0  22  66  in na spletni strani www.petrol.si

■i na ; . a a \aiuc; a .agita 
c:\Sca SlcwuQ.

PUH
EVROPSKE KAKOVOSTI

0 8 0  2 2  6 6

Tretji aprilski petek so na Rečici ob 
Savinji v tamkajšnjem kulturnem 
dom u pripravili Veseli večer. Na 
njem so meh raztegn ili har
monikarji Darka Atelška in zaigrali 
instrumentalisti Suške bande. Kot

gosta sta se predstavila sestrica in 
bratec, osem letna bariton is tka  
Barbara in dvana js tle tn i har
monikar Martin Jehart s Koroške. 
Za popestritev že tako bogatega 
glasbenega večera so poskrbeli

Glasbeni »multipraktik«, kot je Atelška poimenovala voditeljica 
Darja Vrhovnika, bo letos napolnil šestdeset let

(foto: Marija Šukalo)

ka Atelška poimenovala voditeljica 
Vrhovnika, bo letos napolnil šestde
set let, a je kljub temu poln energije. 
Je pevovodja cerkvenega pevske
ga zbora, vodi družinski ansambel. Z 
njim seje pred kratkim predstaviltudi 
na nacionalni TV. Poučuje igranje na 
frajtonarico, skrbi za vaje glasbenik
ov iz Suške bande. Slednja je letos 
zaokrožila peto leto delovanja.

Po besedah predstavnika »ban
de« Marka Atelška njihovi začetki ■ 
segajo  na dvo rišče  A telškove 
domačije, kjer so se po naključju 
znaš li nekateri m uzikan ti, ki v 
ansamblu vztrajajo še danes, in za
igrali prve takte. To leto so se na 
cvetno nede ljo  p red s ta v ili v 
domačem kraju. Sledila so števil
na gos tovan ja  in nastop i v 
domačem kraju in drugod po Slov
eniji. Pridružili so se jim  tudi novi 
člani. Svoj prostor za vaje so dobili 
na Kcjanovem »štiblcu«. Kaj znajo 
in zmorejo, vsako leto predstavijo 
na Veselem večeru. Ko s top ijo  
pred svojo številno publiko, je ve
liko število ur, ki so jih  vložili v vaje, 
hitro pozabljeno.

Letos je na Veselem večeru nas
topilo 23 mladih harmonikarjev, ki 
že nekaj časa vadijo in se učijo z 
Atelškom. V Daretovi skupini, ki je 
razkropljena po vsej Zgornji Savin
jsk i dolin i, vztra ja  tud i dvanajst 
»zrelejših« učencev, ki meh har
monike raztegnejo le za svojo dušo 
in prijatelje. Ti so letošnji koncert 
spremljali kot poslušalci.

Marija Šukalo



V R T N A R S T V O  I N  C V E T L I Č A R S T V O

^  Loke pri Mozrju 24 
Tel. 041/798-587

S P O M LA D A N SK A  S EZ O N A  S A J E N JA  
C V E T JA  J E  V  PO LN EM  T E K U !

NUDIMO VAM VELIKO IZBIRO:

- razn o vrs tn ih  ra s tlh  z a  b a lk o n e , 

o k n a , g re d e  h  g ro b o v e  

o g ro m n o  n o v ite t (viseči bambus, plamenke, ?
satije, veliko različnih okrasnih trav..,|

■ raz lične z a s a d itv e  v  v c Ä p o s o d a h

AVTOPRALNICA
REMIC

JOŽE, s.p., Savinjska cesta 20, Nazarje

tel.: 03/58 31 325

Vsem Zgomjesavinjčanom želimo 
ob dnevu upora proti okupatorju 

in prazniku dela prijetno praznovanje.

L a  
\S c a r p a

O dprto:
pon. - pet. od  8. d o  12. 

in od  14. d o  19. ure 
sob: o d  8. d o  12. ure 

Ob gotovinskem 
nakupu vas 

bomo nagradili!

JURČEK¥ 1

TRGOVINA Z OBUTVIJO ZA VSE GENERACIJE j
v prodajnem centru IZOLES Nazarje, tel. št. 839 02 55 

ki prodajalna JURČEK^* v Parižljah, tel. 705 09 33

N O V I M O M U  Z A  P O M L A D  9 0 0 6 1 1 
T n d t  o d  K e p l t a n e  S e v n ic a  
p o  n p | n i o d n e | £ n i  c e n a h !

VABLJENI V  PICERIJO IZOLES 031  8 9 2  6 8 5  
IV MESECU APRILU VAS VABIMO NA SLASTNE ŠTRUKLJE IN ŽUNKROFe I

r a č u n a l n i š t v o
Franček Grudnik s.p.,
Šmiklavž 3a, Gornji Grad (ob cesti Gornji Grad-Kamnik)

Cenjene stranke obveščamo, 
da je računalniška trgovina 

od 1.5.2006 naprej 
do nadaljnjega zaprta 

zaradi preureditve 
poslovnih prostorov.

Za zaupanje se zahvaljujemo 
in upamo na dobro sodelovanje 

tudi v prihodnje.

Kolektiv
C-RIINIG Računalništvo s.p.

Dodatne informacije na 051 360  899.

B o d o n i  d .» .» .
trgovina, proizvodnja, storitve

Stari trg 26,3320 Velenje 
Tel.:031897-49-80 GSM:0411728-017

Delovni čas: 8h -17h
sobota 8h -12h

5 i m E r

_  www.simer.si
||  , m o d r a  Številka

(«Š

P v c  o k n a ,  v r a t a ,  z i m s k i  v r t o v i ,  s e n č i l a  

A K C IJ A : b r e z p la č n a  v g r a d n ja  o k e n  in  v r a t !
Akcija velja za PVC stavbno pohištvo. Velja do preklica.

SIMER d.o.o., Ipavčeva 22, 3000 Celje, tel 03/42 55 800, e-mail:info@simer.si



MED0BM0ČN0 SREČANJE OTROŠKIH GLEDALIŠKIH SKUPIN

Prosti čas za oder
Sredi aprila je  v Šentjurju pri Celju potekalo medobmočno srečanje 

otroških gledaliških skupin. Med šestimi nastopajočimi skupinami, ki so 
se predstavile občinstvu, sta bili kar dve iz naše doline - ljubenski osnovno
šolci z igro Kraljevi smetanovi kolači in gledališka skupina iz Rovta pod 
Menino z Butalci - Hop Cefizelj!

Ti dve skupini sta namreč na ob
močnem srečanju otroških gledal
iških skupin v Bočni sredi marca 
prepričali strokovno spremljeval
ko, dramaturginjo Sašo Krofi, da so 
kvalitetni in uigrani. Mojca Sem- 
primožnik, ki je  poskrbela za pr-

poskrbeli ljubenski osnovnošolci v 
igri Kraljevi smetanovi kolači av
torice Marthe Swinz in v prevodu 
Barbare Šega, igro pa je  režirala 
Urška Solar. Otroci, ki svoj prosti čas 
nam enjajo odrskim  deskam, so 
samozavestno, kot pravi gledališki

Za zaplete in razplete na dvoru so poskrbeli ljubenski osnovnošolci v 
igri Kraljevi smetanovi kolači (foto: Marija Šukalo)

iredbo in režijo igre Frana Milčin
skega Butalci - Hop, Cefizelj!, je  z 
otroško dramsko skupino iz Rovta 
nad Menino ponovno dokazala, da 
so otroci z gledališčem dobesed
no okuženi. Posebnost n jihove 
skupine je, pravi Sem prim ožni- 
kova, o h ran jan je  dom ačega  
narečja.

Za zaplete in razplete na dvoru so

igralci, navduševali tudi v Šentjurju.
Nastop skupin sije ogledala strok

ovna ocenjevalka Branka Bezijak 
Glaser in za vsako skupino pripravi
la pisno oceno. Upamo, da bota za 
zgornjesavinjske gledališčnike tako 
dobra, da se bodo predstavili tudi 
na državnem srečanju otroških gle
daliških skupin vjuniju.

Marija Šukalo

Dan Zemlje

Na mozirskem trgu ste lahko pri skavtinjah poiskali svoje 
»Izgubljene« odpadke (foto: Barbara Fužir)

MOZIRSKI SKAVTI

V soboto, 22. aprila, so mozirski 
skavti izvedli akcijo ob mednarod
nem dnevu Zemlje. Med 9. in 12. uro 
je  bil mozirski trg zaprt za ves mo
torni promet. Na svoj račun so prišli 
kolesarji, sprehajalci, otroci, rekrea
tivci ... Ustavljen je bil promet, a trg 
je  zadihal v drugačnem, predvsem

bolj čistem zraku in »zelenem rit
mu«.

Mozirski skavti so s podporo kra
jevne skupnosti izvedli ekološko 
akcijo, imenovano Zakaj v trg z av
tom obilom ? Ohranimo mozirsko 
lipo čisto! Trg so si prisvojili otroci in 
odrasli na rolerjih, kolesih... Marsik

do se je poslužil tudi »konjskega tak
sija«, ki je  za in teres irane  brez
plačno vozil skozi trg. A toje  bil le del 
široko zastavljene akcije, ki je  bila 
plod prizadevanj številnih ljudi.

Na trgu sije  bilo mogoče ogledati 
ulično razstavo o onesnaževanju, 
o črn ih  o d la ga lišč ih  sm eti, ki

obkrožajo Mozirje in si ogledati šte
vilne primerke odpadkov, ki so opo
zarjali, da je  naša narava še kako 
zasičena s stvarmi, ki ne spadajo 
vanjo. Odpadki so bili nabrani po 
mnogih divjih odlagališčih znotraj 
občine,

Barbara Fužir

Veliko dela za igro
Gornjegrajski osnovnošolci, ki poimenovali Mi pa kruh pečemo, 

radi plešejo, so se letos zbrali okrog Trdo delo in veliko število vaj je bilo
mentorice Marije Vincek. Skupaj so porok za kvaliteto izvedbe, ki je bo- 
raziskovali igre in izštevanke iz pre- trovala nastopu na medobmočni 
teklosfi, ko so naše babice pekle reviji otroških folklornih skupin v Šoš-
kruh v krušni peči. Vse skupaj so tanju, 
združili v plesni venček in ga Marija Šukalo

LUČE, NOVA ŠTIETA

Koncerta godbenikov
Z ve likonočn im  koncertom  na 

belo nedeljo v novoštiftn i farni 
cerkvi je Godba Zgornje Savinjske 
doline pod vodstvom Tomaža Guč
ka na um etniški način  sklenila  
letošnja velikonočna dogajanja. 
Dan prej so godbeniki nastopili v 
cerkvi sv. Lovrenca v Lučah.

»Z umetnostjo služiti človeku,« je 
vodilo, ki ga je  skladatelj Hugolin 
Sattner pri svo jem  ustvarjan ju

postavil na prvo mesto. Podobno 
velja tudi za zgornjesavinjske god
benike, ki so vse bolj ne samo glas
beni povezovalci Zgornje Savinjske 
doline, am pak resnični am basa
dorji dobre volje, združene v pozi
tivno energijo, katero skupaj z glas
beno sporočilnostjo uspešno pre
našajo na vse bolj zahtevno in 
obenem hvaležno občinslvo.

Savinjčan

Godba Zgornje Savinjske doline je na umetniški način sklenila 
letošnja velikonočna dogajanja (foto: EMS)



Kupcev, ki imajo denar, je  vse 
manj. Prodaja vozil v srednjem  
segmentu pada, povečuje se pro
daja nizko cenovnih povzpetnikov. 
Vse oči so uprte v Kitajsko, kljub 
krizi pa narašča prodaja super luk
suznih limuzin in športnih avtomo
bilov, predvsem pa tako imeno
vanih SUV terencev. Porsche 
beleži rekordne prodajne številke 
in velike dobičke, končno pa se je 
tudi Audi spomnil, da bi lahko pod 
svojo ugledno blagovno znamko 
prodajal super luksuznega SUV 
terenca. Njegova oznaka je Q7.

Audije tako trgu ponudil uživaško 
terensko vozilo, ki preseneča s svo
jim dinamičnim izgledom, velikost-

S u p e r  l u k s u z n i  t e r e n e «  z a  b o g a t e

jo, prostornostjo in kvaliteto izde- za optično usklajenost avtomobila. po krajšem učenju enostaven za
lave. Na 5.086 mm dolžine je Aud- Bočna linija se konča v zanimivem uporabo. Bistvo pogona se skriva v
ijevim konstruktorjem uspelo zadku, ki ga krasi ekstravagantno sistemu quattro, motorna paleta pa
postaviti bliščvseh njihovih modelov izdelan pokrov prtljažnega prosto- je zaenkrat ozka in preudarno iz-
hkrati. ra, saj sega v boke vozila. V njem so brana. Na voljo je brutalni V8FSI, ki

iz 4,2 litra iztisne 350 KM, za malce 
bolj varčne pa je na voljo V6 TDI z 
novo tehniko vbrizga, ki pri teh litrih 
prostornine ponuja 233 KM in 500  
Nm navora, kar je 60 Nm več kot 
4.2 FSI.

Testni model Avtocentra Meh Ve- 
lenjeje bil opremljen z motorjem TDI 
in kopico dodatne opreme, kar pov
zdigne z dobrih 13 milijonov za os
novni model na nekaj čez 17 mili
jonov tolarjev. Pri vožnji seje Q7 iz
kazal za zelo lahkotnega. Ne moti 
ga niti visoko težišče niti teža, ki 
dosega skoraj 2,3 tone. TDI suver
eno opravlja svojo nalogo. 
Vodljivostje vrhunska, saj je bil test- 

Sprednji del krasi velika kromira- integrirane luči in ko se dvigne ni Q7 obut v pnevmatike goodyear
na maska pokrova motorja iz čas- pokrov prtljažnika, se le-te dvignejo F1, karpa hkrati pomeni,da po brez
ov Auto Uniona. Luči so potegnjene skupaj z njim. potju ne bi prišli daleč. Ampak na
v prednja blatnika, bočna linija pa Velikostvozila se odraža tudi v šte- asfaltu je skupaj s pogonom quat-
deluje ostro kot rezilo noža in skrbi vilu potnikov, ki jih lahko prevaža. tro pravi kralj.

Ponudi lahko tri zaporedne vrste s Udobje vrhunsko, servotronic

Z a to , k e r  n is m o  t r h le  b ilk e , 
k i p o  to č i o v e n e , 

k e r  n is m o  le  š te v ilk e , 
s m o  l ju d je !

(K arel D esto vn ik  - K ajuh)

S o c i a l n i  D e m o k r a t i  

Z g o r n j e  S a v i n j s k e  d o l i n e  ž e l i m o  

v s e m  l e p  p r a z n i k  2 7 .  a p r i l  -  D a n  

u p o r a  p r o t i  o k u p a t o r j u  i n  

1 .  m a j  -  P r a z n i k  d e l a !

S O C I A L N I

D E M O K R A T I
Območna organizacija Zgorn je Savinjske doline

Tisti, ki so onečedili simbole Rečice, postavili meje in razdelili kraj na 
Mozirje in Rečico, so, upamo, le nestrpneži, ki ne razumejo, kaj se dog
aja. Kdorje že onečastil krajevno tablo, kulturni dom in še kaj, se očitno 
ne strinja z referendumsko voljo večine Rečičanov, ki so se izrekli za 
svojo občino. Kdo bo plačal nastalo škodo, še ne vemo, kdo pa bo plačal 
moralno škodo, pa žal vemo - spet prebivalci občine Mozirje, ki niso za 
vandalizem nič krivi.

Jože Miklavc

sedeži, kar zagotavlja prevoz sed
mim potnikom, ob tem pa ostane še 
vedno 330 litrov prtljažnega pros
tora.

Notranjost Q7 je izdelana luksu
zno. Vse je na svojem mestu, 
opremljeno z MMI sistemom, ki je

odličen, zavore učinkovite, pregled
nost perfektna, stroški nabave in 
vzdrževanja pa - za bogate. Q7 ima 
pravzaprav samo eno napako: da 
ga bodo vozili »starci«, ki bodo iz 
njega iztisnili le kakšnih 30 odstotk
ov njegovih zmogljivosti...



Piše: Janja Bred

Američani res znajo narediti 
»Show«. Rodeo je bil fantastičen, 
nekaj, kar je  težko opisati. Zajema 
približno 20  disdplin: od akrobacij 
na konju, dirkanja za kravo, ja
hanja divjega konja in ponorelega 
bika do jahanja ovc (otroci od četr
tega do šestega leta starosti so ja
hali ovce in tekmovali, kdo se bo 
najdlje obdržal na ovci).

Vmes so zabavali publiko s klovni, 
z reklamami in iskanjem ljudi. Na 
posameznike so usmerjali kamero, 
kar se je  p rikazalo  na velikem  
zaslonu, ljudem pa je  bilo nerodno 
-  mahali so ali pa se nasmehnili ali 
si celi dali poljub... No, pa vse to smo 
tudi že videli v ameriških filmih, ne? 
»Show« se je  nadaljeval s koncer
tom country glasbe. Vrtljiv oder na 
sredini, ugasnjene luči, »lightshow« 
in country glasba, značilna za Tek
sas.

Po koncertu smo si ogledali še 
živino, ki prej na »showu« ni nastopi
la: krave, ovce in pujse, le konjev ni 
bilo.Podalismosešena»riverwalk«, 
na sprehod ob reki, ki teče skozi 
središče mesta San Antonio. Tam 
je  polno restavracij in drugih ra
zličnih lokalov in na ogled utrdba 
The Alamo, ki je  simbol teksaške 
neodvisnosti od leta 1718 dalje.

Čez dan smo se povsem neob
vezno udeleževali raznih predavanj 
na »faksu«, nekajkrat smo imeli tudi 
možnost hospitirati pri urah na os
novni in srednji šoli. Tako smo v prak
si spoznali ameriški šolski sistem. 
Prirejali smo si tudi zabave, celo tek
movanje Kdo naredi boljšo lazanjo 
smo imeli, saj sta bila ena naših štu
dentk in naš profesor prepričana, 
da je njuna lazanja najboljša. Oba 
sta se res izkazala, ni kaj!

Tudi policisti so nas obiskali; enk
rat, ker so v prostorih, kjer ponava
di nihče ne živi, videli luči in so prišli 
preverit, kdo je noter, ker jih nihče 
ni obvestil o nas in drugič, koje ena 
od naših punc, sicer po pomoti,

PONOVNO AMERIKA (2 )

A m e r i č a n o m  n e z n a n o  ž i v l j e n j e  n a

k i n e t i k

poklicala 911. To pa vsi vemo, kaj 
pomeni-isto kot naša 113. Izhodna 
številka iz naših sob je bila namreč 
9 in potem ni težko nadaljevati z 11 
pa še parimi številkami, samo zad
nje pač očitno niso prijele. Tako ves
elja in zabave ni m anjkalo kljub 
utrujenosti.

Ob večerih smo hodili igrat biljard 
ali pa kegljat. Veliko smo hodili peš, 
čeprav so razdalje precej dolge. 
Teksačani im ajo pač prostor in 
stavbe niso kar ena poleg druge

tako kot pri nas. Spomnim se enega 
stavka, ki ga je rekel naš profesor, 
ko sva se vračala iz mesta: »Tamle 
dva dejansko pešačita. Gotovo sta 
Ines in Barbara.« In ko sva prišla 
bližje, sva se prepričala, da sta res 
bili. Tako smo bili mi Slovenci edini, ki 
smo pešačili tu naokoli.

Odpravili smo se tudi v Austin, 
prestolnico Teksasa. Ogledali smo 
si muzej teksaške zgodovine v treh 
nadstropjih, kjer smo si pogledali 
par kratkih filmov, šli na pijačo v Hard 
Rock Caffe, si ogledali še majhno 
cerkvico Saint Mary's Cathedral in 
The Capitol, kongresno stavbo, ki 
spominja na tisto v Washingtonu - 
le da je ta  bež barve, ne bele, je celo 
štiri metre višja in je  največja kon
gresna stavba v ZDA. Ogledali smo 
si tudi muzej Louis and Clark, kjer je 
prikazano življenje teh dveh pus
to lovcev in n juno odkrivan je  
Amerike.

V Austinu smo se tega dne, 14. 
feb ruarja , udeležili tud i vsesve- 
tovnih demonstracij za mir. Naredili

smo si plakate v slovenščini in pro
testirali proti vojni. Vzdušje je bilo 
zanimivo in edinstveno: eni so igrali 
na bobne, drugi peli, tretji držali v 
rokah protestne napise, četrti so 
pse oblekli v majčke, na katerih so 
bili protestni napisi, spet peti so 
samo opazovali. Biloje ogromno lju
di, vendar ena sama misel: mir -  ne 
vojna.

Ogledali smo si tudi baletno pred
stavo in se celo udeležili Valentine's 
Day Auction, kar pomeni, da je  bilo

na Valentinovo na dražbi možno 
kupiti fanta ali dekle (cene so se 
vrtele nekje od 30 $ pa do 130 $ 
po osebi) in iti z njim /njo na večerjo,

kosilo, sprehod... Denarje bil namen
jen zaključnem u večeru ene od 
bratovščin.

Zanimivje bil tudi dan na deželi, na 
farmi, ki prikazuje življenje iz začet
ka 20. stoletja. Država ima dejan
sko zaposlene ljudi, ki živijo na farmi 
od 8. zjutraj do 5. popoldan vsak dan

in opravljajo vsakodnevna opravila 
na način, kot je bil značilen za za
četek 20. stoletja. Opazovali smojih 
pri hranjenju živali, izdelavi ograje, 
kuhanju kosila in sekanju drv. Ogle
dali smo si njihova oblačila, pros
tore v hiši in njihov način dela.

Verjetno je  Američanom, pred
vsem tistim, ki žive v mestih, vse to 
še manj znano kot nam Slovencem, 
ki velikokrat prihajamo tudi iz rural
nih območij in nam določene stvari 
niti niso bile tuje, prej poznane, na 
primer: peka kruha, vlaganje hrane, 
izdelava klobas... Vse te stvari so na 
kmetijah po Sloveniji še vedno zelo 
žive. Ta kmetija se nahaja v mestecu 
Johnson City, ki je  ime dobilo po 
bivšem ameriškem predsedniku 
Lyndonu B. Johnsonu. Na poti nazaj 
smo si ob cesti ogledali bizone.

Kot zavedni Slovenci smo ves čas 
našega bivanja tamkajšnjim ljudem 
predstavljali Slovenijo. Na preda
vanjih so nas kot prvo vedno čaka
la vprašanja, na katera smo z ves
eljem odgovarjali. Ko smo šli po 
šolah, je  osnovnošolce in sred
nješolce vedno zanim alo, kje je 
naša dežela.

V mestni knjižnici smo en večer 
p rip rav ili p redstav itev pusta in 
tradicijo kurentovanja na Sloven
skem ter izdelovali maske kurentov.

O nas je v lokalnem časopisu izšel 
tudi članek, predstavili pa smo se 
tudi na lokalnem radiu. Tako smo 
vsaj delčku sveta predstavili, kdo 
smo Slovenci in kje živimo. S tem se 
je zaključilo še eno lepo doživetje v 
mojem življenju.

Konec

Tudi Slovenci smo se udeležili demonstracij za mir

Policisti so nas obiskali, ko je ena od naših punc, 
sicer po pomoti, poklicala 911



ZGORNJESAVINJSKI ŠTUDENTSKI KLUB

S p o r n a  D a  V i n c i j e v a  š i f r a

DOMINIK STENŠAK IZ LJUBIJE

P o t r e b a  r o d i l a  i n o v a c i j o

Dominik Stenšak je povsem običajen fant, ki pri dobrih dvajsetih letih 
obiskuje mariborsko strojno fakulteto. Njegova glava je  polna idej, eno 
izmed njih, ki je postala oprijemljiva stvar, je v nedeljo predstavil v oddaji 
Tistega lepega popoldneva na nacionalni televiziji.

Znanoje, da študentje neradi hod
ijo peš, že zaradi stalne časovne 
stiske. Pod med študentskim do
mom in fakultetoje vedno dolga, za 
vožn jo  z m estn im i avtobusi pa 
potrebu ješ do ločena  finančna  
sredstva. Če se hočeš obo jega 
znebiti, m oraš enostavno kupiti 
kolo ali pa ga morebiti kar izdelati.

To zadnjeje naredil Dominik Sten
šak. S polno glavo idej se je  lotil za
htevnega dela. Najprej je  m oral 
zbrati material in polletno delo seje

pričelo. Kolo je izdeloval med viken
di, koje po napornem tednu prihajal 
iz Maribora. Njegov trud je bil vsaj 
delno nagrajen to nedeljo, ko je  v 
omenjeni oddaji nastopil v prispe
vku 5 minut slave. Med vsemi sode
lujočimi je  zbral največ telefonskih 
glasov in postal tokratni zmagova
lec. Želja mladega inovatorja je  us
tanovitev samostojnega podjetja, 
morda pa se bo v prihodnosti lotil 
serijske izdelave svojega kolesa.

Benjamin Kanjir

Sredi aprila je  v ljubenskem kul
turnem domu Zgornjesavinjski štu
dentski klub organiziral predavan
je  m agistra teologije Benjamina 
Hlastana Da Vincijeva šifra in Sveto 
pismo: dejstva in domišljija. Hlastan 
je sprva študiral medicino v Ljublja
ni, nato pa odšel v Ameriko, kjer se 
je posvetil teologiji in se tam  tudi 
poročil. Je oče štirih  otrok. Tudi 
Zgornja Savinjska dolina mu ni tuja, 
saj je  del življenja preživel v Radmir
ju, Trenutno živi s svojo družino v 
Slovenj Gradcu.

V svojem predavanju je  teolog 
Hlastan želel predstaviti resnico, ki 
jo  avtor Dan Brown v romanu Da 
Vincijeva šifra prikroji po svoje in 
bralca prepriča, da je  vse, kar uči 
krščanska vera o Jezusu, izmiš
ljeno. Obiskovalci so lahko v enour
ni razlagi primerjali Biblijo in po pre
davateljevem mnenju, izkrivljeno 
resnico o katoliški veri, ki jo  prikaže 
avtor knjige.

»Samsem Da Vincijevošifrozzan- 
imanjem prebral in ni nikakršna 
skrivnost, da je dobra in napeta ter 
pritegne bralca. Skozi knjigo pa se 
postavljajo številna vprašanja, na 
katera odgovarja roman. In kdor ne

Mag. Benjamin Hlastan
(foto: Marija Šukalo)

pozna Biblije, ga Da Vincijeva šifra 
gotovo prepriča,« je povedal preda
vatelj. Knjiga je  prevedena v več kot 
štirideset jezikov, sredi maja pa bo 
premierno predstavljen tudi istoi
menski film. Ob zaključku predavan
ja  seje med poslušalci razvila zani
miva debata, saj šoti dobili odgovore 
na številna zastavljena vprašanja.

Marija Šukalo

PLANINSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD

I z l e t  v  d o l i n o  G l i n š č i c e

Drugo aprilsko soboto sta vodniškonzletniška odseka planinskih društev 
Gornji Grad in Kamnik organizirala izlet v dolino Glinščice (Italija). V  zgod
njih jutranjih urah smo se odpeljali iz Bočne skozi Gornji Grad in Novo 
Štifto do Kamnika, kjer so se nam pridružili še planinci iz Kamnika. Skupaj 
nas je  bilo 41.

dovit pogled na Trst in okoliške kra
je ter zaselke.

Z roba Malega Krasa smo si ogle
dali dolino Glinščice in se po iz
postavljenem  severozahodnem  
grebenu ustavili pri spom eniku

Pot smo nadaljevali do Ljubljane 
in naprej po avtocesti do Kozine. Po 
prehodu državne meje čez mejni 
prehod Krvavi Potoksmose ustavili 
v vasi Jezero (385  m), kjer se je  
začel in končal naš pohod. Med 
spustom iz vasi Jezero proti zaselku 
Hrvati (275 m ) smo se ustavili na 
razgledišču, kjer nam je  vodnica 
Marija Pollak (PD Kamnik) pokaza
la in opisala našo pot.

Slikovito dolinico, kije globoko za
sekana v kraški rob v obliki črke V, 
spomladi še polepša čudoviti potok 
Glinščica in 50  metrov velik slap z 
imenom Veliki Sopot. Pot smo nad
aljevali do naše najnižje točke Gornji 
Konec (8 0  m). Pri vzponu na Mali

Gornjegrajski in kamniški planinci so se podali v Italijo 
v dolino Glinščice

Kras smo si ogledali ostanke vo- Emilia Comichi (393  m), tragično 
dovoda iz rimskih časov, ki s e je  prem inulem  tržaškem  plezalcu, 
ohranil do današnjih dni. Na obronk- Spust do cerkvice Sv. Marije je  fer
iti Malega Krasa se nam je  odprl ču- jal nekoliko več zbranosti in previd

nosti, saj je pot dokaj strma in kam
nita. Od cerkvice smo sestopili na 
udobno pot, ki vodi do zaselka 
Botač (190 m).

Med potjo smo si ugledali slap 
Veliki Sopot, ki je  bil zaradi obilice 
vode resnično slikovit. Po krajšem 
počitku pri Botaču smo se začeli 
vzpenjati na rob Velike Stene (442 
m). Prečkali smo tudi staro železni
ško progo Trst-Pula, ki pa je sedaj 
spremenjena v sprehajalno in rek
reacijsko pottako za pešce kot tudi 
kolesarje. Na vrhu Velike Stene smo 
si še enkrat ogledali dolino Glinščice 
(sedaj iz nasprotne smeri), potem 
pa smo krenili po ravninskem svetu 
do našega izhodišča v vas Jezero, 
kjer nas je  čakal avtobus. S krajšim 
postankom med potjo proti domu 
smo zaključili lep sončen dan in 
nepozaben izlet v del slovenskega 
etničnega ozemlja v Italiji.

Janko Černjavič



ZGORNJESAVIHJSKA LIGA MALEGA NOGOMETA

O b e t a v e n  z a č e t e k  

s p o m l a d a n s k e g a  d e l a

Že prve tekme nadaljevanja so 
pokazale, da večina ekip v zimskem 
premoru ni mirovala. Čeprav naj bi 
prvi krog spomladanskega dela za
znamoval derbi med Rančerji in Zal- 
ugnco, je bil ta v senci prave prven- 
slvene poslastice, kjer so Razborča- 
ni, v napeti končnici preko Hrena 
premagali Solčavo. Obe ekipi imata 
vsvojih vrstah odlične posameznike,

tud i iz p rvoligaških  parketov in 
gledalci na Rečici obSavinji so tokrat 
lahko prišli na svoj račun. Rančerji so 
»prerešetali« presenečenje jesen
skega dela Zalugnco in se podali v 
lov za dvakratnim prvakom Iz Rad
mirja, v tekmi z dna razpredelnice pa 
je  bilo tokrat uspešnejše domače 
športno društvo.

Franjo Pukart

Rezultati 10. kroga: ŠD Mladost : ŠD Gmajna 2:0, Černivšek s.p.-Pizzerija 
pri Kumru : Žekovec-Gostilna Vid 5:2, Razborje : Solčava 4:3, Zalugnca : 
Ranč Burger 1:8, prosta ekipa -  ASC 2000.

Lestvica po 10. krogih: 1. Razborje 2 2 ,2 . Ranč Burger 18,3. Zalugnca 
18,4. Černivšek s.p.-Pizzerija pri Kumru 16,5. ASC 2000 11,6. Žekovec- 
Gostilna Vid 10,7, Solčava 9 ,8 . ŠD Gmajna 5 ,9 . ŠD Mladost 4.

NAMIZNI TENIS

Podobno kot pri ostalih športih, se počasi zaključuje sezona tudi v 
namiznem tenisu. V zadnjih tednih so se tako v članski, mladinski kot ka
detski konkurenci odvijali najpomembnejši turnirji celotne sezone, to so 
državna prvenstva.

Namiznoteniška državna prvaka v dvojicah - Patrik Rose (levo) 
in Matic Slodej

To soboto in nedeljo so se na Ruju 
na državnem prvenstvu pomerili 
kadeti. Udeležba preko 120 na
jboljših slovenskih tekmovalcev in 
tekmovalk je napovedovala dolge 
in napete boje za zelenimi mizami. 
Patrik Rose iz Mozirja, ki nastopa za 
namiznoteniški klubTempo iz Velen
ja , je  nastopil tako v posamezni 
konkurenci, kot tudi v moških in 
mešanih dvojicah. Čeprav je sodil v 
širši krog favoritov, si tako lepega 
uspeha vendarle ni obetal. Na Ru
ju  je namreč osvojil medalje v vseh 
treh disciplinah.

V soboto so tekm ovanje v me

šanih dvojicah pripeljali že do zak
ljučnih dvobojev. Patrik Rose je  v 
paru s P tujčanko Vesno Rojko 
prišel do polfinala in tako osvojil bro
nasto kolajno. Tekme v posamični 
konkurenci pa so potekale skozi 
oba dneva. Rose je  po šestih za
porednih zmagah klonil šele v polf
inalu. Po zelo izenačenem boju je 
izgubil proti prvemu nosilcu turnir
ja  in s tem osvojil svoje drugo bro
nasto odličje. Nazadnje pa so bili 
odigran i še zaključni dvoboji pri 
moških dvojicah, kjer sta skupaj z 
Maticom Slodejem z Mute s pre
pričljivimi zmagami opravila z vsemi

nasprotniki in tako osvojila naslov 
državnih prvakov.

To je  po dolgih letih prvi naslov 
državnega prvaka v m oški 
konkurenci v njegovem matičnem 
klubu, za Patrika pa velika vzpodbu
da za naprej. S temi odličnimi rezul
tati s ije  verjetno že zagotovil vstop
nico za evropsko prvenstvo, ki bo v 
drugi polovici julija v Sarajevu.

Namizni tenis postaja zopet vse 
bolj popularen tudi v naši dolini. 
Tako bo od septembra dalje v telo
vadnicah v Lučah in po novem tudi 
na Ljubnem potekala redna strok
ovna vadba tako za otroke kot za 
rekreativce. Vsi ljubitelji celuloidne 
žogice boste tako lahko prišli na svoj 
račun.

VT

1. SLOVENSKA FUTSAL LIGA

S e  N a z a r č a n o m  o b e t a  

n a j b o l j  č r n  s c e n a r i j ?

Po presenetljivem razpletu petega 
kroga lige za obstanek koje »outsaid- 
er« Tomaž doma gladko premagal 
favorizirani Puntar, bo odločitev o iz
padu padla danes, prav v zadnjem 
krogu, v Ormožu. Domačini imajo 
tako še eno priložnost, da z zmago 
ostanejo v druščini najboljših, žal pa 
bi v tem primeru izpadli veliko iz
kušenejši Nazarčani. To pa v tako

pomembni tekmi ni vedno merilo in 
samo upamo lahko, da se bodo De- 
lameini varovanci dobro pripravili in 
iztržili vsaj remi, kar bijim  zagotovilo 
obstanek in nastop v elitni konkuren
ci tudi v naslednji sezoni. Glede odi
grane tekme med Tomažem in 
Puntarjem pa komentar ob tako očit
ni »kuhinji« res ni potreben.

Franjo Pukart

Lestvica lige za obstanek: mómfrxK.: ' • a

1. Puntar Tolmin 4 301 25:12(13) 13 (+ 4 )
2. Nazarje Glin IPP-AM Miklavc 3 102 13:19 (-6) 5 (+2)
3. Tomaž Ormož 3 102 11:18 (-7) 3 (+0)
Zadnja in odločilna tekma za obstanek:
28.4. Tomaž : Nazarje Glin IPP-AM Miklavc H H H H H bI

NOGOMETNI KLUB LJUBNO PODKRIŽNIK

Člani remizirali, v soboto z 
Rogaško

V nadaljevanju prvenstva so se 
Ljubenci pretekli vikend pomerili v 
Kozjem z neugodnim i domačini. 
Močno oslabljeni Ljubenci, ki so nas
topili tudi z mladinci, so z borbeno 
igro uspeli osvojiti točko - končni re
zultat 0:0. Naslednji krog bo pos

tregel z vrhuncem prvenstva v me
dobčinski ligi. Ljubenci gostijo vodil
no Rogaško Crystal, ki na lestvici vodi 
kar pet točk pred Šmarčani. More
bitna zmaga Rogaške na Ljubnem 
bi praktično že odločila prvenstvo.

Jože Grčar
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Savinjske novice tudi na 
Savinjskem valu!

Vsak petek ob 9*00 na 89,1 Mhz»



OBČINA LUČE 
Luče 106,3334 Luče

JAVNI RAZPIS

Občina Luče, Odbor za kmetijstvo in vzdrževanje občinskih cest, v skladu 
s Pravilnikom o finančnih intervencijah za ohranjanje in razvoj kmetijstva v 
Občini Luče (Uradni list št. 37/03) objavlja javni razpis za dodelitev pro- 
računskihsredstevvskupnemznesku 11.750.000,OOSITza pospeševan
je in razvoj kmetijstva v Občini Luče za ieto 2006.

I. PREDMET RAZPISA
- sofinanciranje kmetijske proizvodnje zaradi težjih pogojev kmetovanja 

(mleko, mlado pitano govedo, telice in voli, jagnjeta, klavna teleta),
-sofinanciranje umetnega osemenjevanja krav,
- sofinanciranje programa reprodukcije drobnice,
- strokovno izobraževalne naloge s področja kmetijstva,
- podpore za delovanje strokovnih društev, aktivov, krožkov s področja 

kmetijstva,
- pomoč čebelarstvu,
- sofinanciranje dopolnilnih dejavnosti -  certifikatno,
- sofinanciranje ekološke kontrole,
- sofinanciranje investicij v osnovne in dopolnilne dejavnosti kmetij in eko

loško kmetovanje,
- subvencioniranje obresti za investicije v kmetijstvo.

II. UPRAVIČENCI
Upravičenci do interventnih sredstev so: pravne in fizične osebe, ki imajo 

stalno bivališče na območju Občine Luče. Prednost pri dodeljevanju sred
stev imajo kmetije, katerih kmetovanje je edini vir preživljanja oziroma so 
na območjih z omejenimi možnostmi kmetovanja. Upravičenci za sredst
va so lahko tudi aktivi, društva, krožki ter strokovne službe, ki delujejo na 
področju kmetijstva v Občini Luče.

III. DODELJEVANJE SREDSTEV NA OSNOVI JAVNEGA RAZPISA
Vlagatelji uveljavljajo sredslva po tem razpisu na podlagi pisne vloge. 

Vlogi mora biti predložen predpisan obrazec, določen za posamezne 
namene in predpisana dokumentacija. Obrazci se dobijo na Občini Luče 
in na spletni strani www.luce.si.

-Vlagatelji lahko pridobijo sredstva za sofinanciranje investicij vosnovne 
in dopolnilne dejavnosti kmetije in ekološko kmetovanje na podlagi doka
zil o izvedeni investiciji, ki mora biti višja od 300.000 SIT. Maksimalna skup
na vrednost sofinanciranja pa je 20% vrednosti investicije oz. 550.000 SIT.

- Kandidirajo lahko samo tisti, ki za isti namen še niso pridobili sredstev 
iz drugih razpisov. Kandidati, ki so iz občinskih razpisov za kmetijslvo 
pridobili sredstva za sofinanciranje investicij v kmetijstvu ne morejo kan
didirati za enak namen naslednjih 5 let.

- Pri umetnem osemenjevanju se sofinancira prva osemenitev.
- Delovanja aktivov, društev, krožkov s kmetijskega področja se sofi

nancira na podlagi predloženih letnih programov ter njihovih aktivnosti.
- Sredstva za strokovno izobraževalne naloge s področja kmetijslva se 

dodelijo na podlagi finančno ovrednotenega programa dela.
- Sredstva za sofinanciranje tekoče proizvodnje se bodo izplačala 

dvakrat letno na račun upravičenca in sicer prvič vjuliju in drugič v decem
bru 2006, sredstva za sofinanciranje investicij in obrestnih mer pa se bodo 
izplačala v decembru 2006.

- Upošteva se obdobje od 1.12.2005 do 30.11.2006.

Razpisno dokumentacijo lahko dvignete na Občini Luče, Luče 106,3334 
Luče, kjer lahko vloge tudi oddate. Zadnji rok za oddajo vlog je 31. maj 
2006.

Občina Luče 
župan Ciril Rose l.r.

Na podlagi 10. člena Zakona o športu (Uradni list RS, št. 
22/98), 6. člena Pravilnika za vrednotenje športnih pro
gramov v Občini Luče (Uradni list RS, št. 58/03), Praviln
ika o spremembi Pravilnika za vrednotenje športnih pro
gramov v Občini Luče (Uradni list RS, št. 76/05), Meril za 
vrednotenje in sofinanciranje športnih programovvObči- 
ni Luče in Predloga letnega programa športa v Občini Luče 
za leto 2006 objavlja Občina Luče

JAVNI RAZPIS
za zbiranje predlogov za sofinanciranje 

programov športa v letu 2 0 0 6

I. Predmet javnega razpisa:
Predmet javnega razpisa je sofinanciranje sledečih programov:
- športna vzgoja predšolskih, šoloobveznih otrok, mladine in študentov,
- športna rekreativna dejavnost odraslih,
- kakovostni šport,
-športne prireditve,
- medobčinsko in mednarodno sodelovanje,
-vzdrževanje in sofinanciranje vzdrževanja športnih objektov in površin.

II. Razpisni pogoji:
Pravico do sofinanciranja športnih programov imajo nosilci in izvajalci 

športne dejavnosti v Občini Luče, ki izpolnjujejo naslednje pogoje:
- imajo sedež v Občini Luče;
- so registrirani za izvajanje športne dejavnosti;
- imajo zagotovljene materialne, prostorske, kadrovske in organizacijske 

pogoje za uresničitev načrtovanih športnih dejavnosti;
- imajo vsaj že eno leto pred prijavo na razpis organizirano redno vadbo 

članov;
- imajo urejeno evidenco o članslvu in plačani članarini;
- redno letno dostavljajo občini podatke o članslvu, poročila o realizaciji 

programov in pian aktivnosti in poročila o doseženih rezultatih.

III. Rok in način prijave:
Rok za prijavo na razpis je 31.5.2006.
Prijava na razpis mora biti dostavljena na razpisnih obrazcih naročnika, 

z vsemi zahtevanimi prilogami. Razpisni obrazci so na voljo pri občinski 
upravi Občine Luče, vsak delovni dan v času uradnih ur in na spletni strani 
www.luce.si.

Prijava mora biti podana v zapečateni kuverti in jo je potrebno poslati na 
naslov: Občina Luče, Luče 106,3334 Luče, s pripisom "Javni razpis -  Šport 
2006". Odpiranje vlog bo opravila komisija na sedežu naročnika. Odpiran
je vlog ni javno.

IV. Postopek obravnave prijav:
Prejete vloge bo ovrednotila strokovna komisija na podlagi Meril za vred

notenje in sofinanciranje športnih programov v Občini Luče. Izbrani izvajalci 
bodo o izbiri obveščeni v roku 20 dni po izteku roka za prijavo na javni 
razpis. Z izbranimi izvajalci bo Občina Luče sklenila pogodbo o sofinan
ciranju športnih programov za leto 2006.

Občina Luče 
župan Ciril Rose l.r.

Naročniki Savinjskih novic 
imajo 15% POPUST 

pri objavah zahval in čestitk.



C R N A  K R O N I K A

• OGRADIL SE BO
Moziije: Občanka iz Radegunde je 18. aprila zjutraj ugotovila, da ji je 

neznani storilec ukradel 60 sadik okrasne žive meje. S tem ji je  pov
zročil za okoli 36.000 tolarjev škode.

• NI VZEL DENARJA
Luče: Občan iz Luč je 19. aprila dvigoval denar na bankomatu v Lučah. 

Očitno je bil z mislimi nekje drugje, saj dvignjene gotovine ni vzel. Jo je 
pa vzel neznani storilec, kije bii na bankomatu za njim.

•  NEUTRUDNI RAZGRAJAČ
Ljubno ob Savinji: Občan z Ljubnega je 20. aprila zvečer razgrajal 

pred svojo stanovanjsko hišo in kalil nočni mir domačim ter še nekat
erim krajanom. Ker se ni umiril niti ob prihodu policistov, so mu slednji 
odvzeli prostost in ga odpeljali v prostor za pridržanje.

•  ZLOMIL Sl JE OBE NOGI
Gornji Grad: 23. aprila dopoldan je planincu iz Kamnika zdrsnilo, ko 

je planinaril na Menini planini. Pri tem sije zlomil obe nogi. Na pomočje 
bila poklicana helikopterska enota, ki je  ponesrečenca odpeljala v 
bolnišnico.

PREVIDNOST OB PLAZU
Gornji Grad: 23. aprila seje na Menini planini med Ščavnico in Bočkim 

grabnom sprožil velik zemeljski piaz. Kaj takšnega za to območje ni 
običajno. Policisti zato pri zadrževanju na tem območju svetujejo ve
liko mero previdnosti.

Skozi vse življenje svoje 
boriti s i se  znal, 
a v velikonočnem popoldnevu  
utrujen in  nemočen  
si z a  vedno nam  zaspal. 
Ugasnila j e  lu č  življenja, 
seprižgala lu č  spomina, 
ko  ostaja v srcu tiha 
skrita bolečina.
Odzval s i se klicu žene, 
k i j e  odšla nedolgo od tega. 
Zdaj skupaj spita.

Z A H V A L A

Ob slovesu našega dragega očeta

Jo ž e ta  BANKO -
Hlačunovega 

(22 .5 .1921  -  1 6 .4 .2 00 6 )

se iskreno zahvaljujeva vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, nam izrazili sožalje, 
darovali za svete maše, sveče in cvetje. Zahvaljujemo se g. župniku 
monsignorju Vratanarju in g. župniku Luknarju za opravljen obred, 
gasilcem in ge. Veri Poličnik in g. Grudniku za poslovilne besede. Zah
valjujemo se tudi dr. Kelemenu in medicinskima sestrama.
Vsem, ki ste nama v težkih trenutkih stali ob strani, nam kakor koli 
pomagali, še enkrat hvala!

Sin Jože inhčerkaFanika

K«, k i radijih  imamo, 
nikoli ne umro, 
le v  nas sepreselijo  
in  tam  n a p re j- naprej živijo, 
so in  tu  ostanejo!

V  S P O M I N

A lojzu HUDOBREZNIKU
(2 .6 .1937  -  2 8 .4 .2 00 1 )

Minilo je pet let, odkar je pod težo krute bolezni klonilo tvoje telo. 
Z nami živiš naprej.
Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu.

Njegovi domači

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
A le k sa n d e r  S te b lo v n ik  s .p .  P arižlje  11 c  B r a s lo v č e

Telefon: 7000-640
Portal Savinjske doline

Slv jn jB Lfflrrrrn )

Tel.: 03/700-14-85, Gsm: 041/613-269

R O P O T A R  Ivan s.p.
_________________________________ ŠEMPETER, Starovaška ul. 12___________________________________

B R E Z P L A Č N O  P R A N J E

F T ^ ^ T Č E  "  P Q - 9 2 3

Dobro poglejte, mogoče je to res vaše vozilo. Če prepoznate 
registracijo svojega avtomobila, se do petka, 28. aprila, osebno 
oglasite s prometnim dovoljenjem in izvodom Savinjskih novic v 
AVTOPRALNICI AM  MIKLAVC v Nizki, kjer vam bodo brezplačno 
oprali vaš avtomobil.

AAA.MI KLAVC
TEHNIČNI PREGLEDI D.O.O. E-naslov: a.m.miklavc@email.si

Nizka 21, 3332 Rečica ob Savinji 
Telefon: 03 /838  80 90, Telefaks: 03 /838  80 91, 041 643 538



Stokanje na nivoju

Kaj še ni dovolj? Zdaj si pa že prepotenten!

“Ljubica, ali lahko 
stokaš malo tišje?” 
prosi ljubček.

“Do zdaj te je to 
vzburjalo.”

“Saj me. Ampak 
odkar sem s tabo, 
opažam, da postajam 
naglušen.”

S pravim pristopom

Svinja(rije) po gozdu
Viktor vzneseno pripovedu

je Emi: “Si slišala, da so v 
gozdu blizu Kokarij našli cel 
kup klobas, želodcev, salam, 
celo kruha?”

“Daj no mir!” Ema ne more 
verjeti. “V Kokarjah? Kdo pa 
bi tam odpiral diskont?”

Tugo Mernik

Napačno doumljen
Mož je ves vznemirjen: 

“Pomlad je tu!” reče ženi in jo 
zgrabi okrog bokov. “A bi jo 
izkoristila?”

“Me veseli, da sva istih 
misli. Tu imaš omelo, jaz pa 
bom vzela metlo. Čas je za 
spomladansko čiščenje.”

Blenda Tavrl

Stara znanca
Sanji mizar opravlja prilož

nostna dela. Ravno vrta v les, 
ko ga ona otožno vpraša: “Ste 
vi res mojster za vse?”

“Na marsikaj se spoznam.” 
“Kaj bi znali popraviti tudi 

moje razpoloženje?”
“Lahko poskusim, ampak to 

s svedrom ne bo šlo,” reče in 
se nasmehne.

“Bo, bo, samo ta pravega 
dajte ven.”

Hugo Mušnik

V isti omari se hkrati naj
deta dva ljubimca. “Nekam 
znani se mi zdite,” zašepeta 
prvi.

“Že mogoče,” šepne drugi. 
“Ste bili te dni pod kakšno 
posteljo?”

Molk je zlato
Kako lahko moški mol

če cele ure preždijo na 
ribičiji?

Ker vse besede porabi
jo njihove žene, kadar 
brišejo pod njimi, ko pri
dejo domov, potem ko so 
se s sulcem mikastili po 
vodi.

Dobro prijemljejo
Star in mlad ribič namakata 

vabi v reki ob cerkvi, za njima 
pa se odvija sprevod.

“No, pa je spet en moški 
storil ribjo smrt,” reče starejši. 

“Od česa je umrl?”
“Ni umrl. Požrl je vabo, pa 

se sedaj ženi.”

Pameten nasvet
Ceneta daje malodušje. 

“Izogibajte se medijem, ki vas 
zasipujejo z negativnimi 
informacijami,” mu svetuje 
psihiater.

“Kaj s tem mislite?”
“Ne berite slabih novic.” 
“Ato. Sem že mislil, da ste 

spoznali mojo taščo.”
. Samo Sprožilec

Velik prodajni hit

|rkr~^

« k ,, 1 " L

Albert izredno trdno spi!

Budilka - tajnica

Kupite najboljšo budilko 
možno!

Če ne vstanete v petih 
minutah po zvonjenju, 
pokliče v službo in pove, 
da ste bolni.

C v e tk e  to  k o p r iv e

ABRAHAMA
Slikar Jože Kramberger (levo): »Med nama, Roman, za tvojih pet 

desetletij življenja biti rad podaril eno od svojih slik.«
Predsednik mozirske krajevne skupnosti Roman Čretnik: »Malo mi 

je nerodno, kerti lahko vzameno ponudim le izpraznjeno mesto kra
jevnega predsednika, vendar samo, če bom izvoljen za župana.«

(OPTIMIZEM JE NALEZLJIV PRESS)

ČASOVNE ZAKONITOSTI
Vodja Osrednje knjižnice Mozirje Ana Lamut: »Odkar si v pokoju, te 

v naši hiši vidimo bolj poredko.«
Upokojeni direktor mozirskega zavoda za kulturo Peter Širko: »Hva

la, ker si me spomnila, da se mi zelo mudi domov.«
(ČAS JE TEMPIRANA BOMBA PRESS)

UMETNIŠKI VTIS
Umetniški vodja zgornjesavinjske godbe Tomaž Guček: »Predsed

nik godbe Jaka Presečnik mi je dal popolnoma proste roke glede 
umetniškega izražanja, pod pogojem, da se godbeniki zaradi prepi
ha ne prehladijo.«

(GLASBENA DEMOKRACIJA PRESS)
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ASTRALNEGA 

TELESA

OBLIKA
IMENA
TILEN

BELGIJSKI
SLIKAR-
FELICIEN

REKA V 
NEMČIJI
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Portal Savinjsko doline

MINI SLOVARČEK:
LANCRET- francoski slikar- Nicolas 
NORNE- germanske boginje usode 
ISAR- reka v Nemčiji 
HIRAM-judovsko moško ime 
ATRI- mesto v Italiji 
GANA- Afriška država

V s e m  l j u d e m  d o b r e  v o l j e  

b o r c i  Z g o r n j e  S a v in j s k e  d o l i n e  

č e s t i t a j o  o b  2 7 .  a p r i l u ,  

D n e v u  u p o r a  p r o t i  o k u p a t o i j u  i n  

1 . m a j u ,  d e la v s k e m  p r a z n i k u .



Napovednik

•  Sobota (29. april), od 18.00 dalje. Športno Igrišče Nazarje
Maraton 24 ur malega nogometa_________________

•  Sobota (29. april), ob 17.30. Ljubno -  Foršt
Nogometna tekma -  Ljubno : Rogaška Crystal (člani)

•  Nedelja (30. april). Kamp Menina Varpolje
Kresovanje v kampu Menina_____________________

•  Ponedeljek (1. maj), ob 11.00. Graška Gora
Tradicionalno prvomajsko srečanje________________

•  Ponedeljek (1. maj), ob 14.00. Kamp Menina Varpolje
1. srečanje lastnikov starodobnih vozil 

Zgornje Savinjske doline___________________

Naročniki Savinjskih novic 
imajo 15% POPUST 

pri objavah zahval in čestitk!

ŽIVALI -  PRODAM
Prodam kozo srnaste pasme, z 
mladiči ali brez; gsm 041/374- 
055.
Prodam bikca sivca, težkega 110 
kg; tel. 03/583-54-53.
Prodam nekaj mladic burskih koz; 
gsm 031/642-353.
Prodam bikca; gsm 041/354-614. 
Prodam bikca sivca, teža 130 kg; 
gsm 041/868-633.
Prodam teličko od dobre molznice, 
sivko, težko 120 kg, primerno za 
pleme; tel. 584-16-53.
Prodam telico simentalko, brejo 7 
mesecev; tel. 584-17-24.

ŽIVALI -  KUPIM
Kupim telico sivko, visoko brejo, paš
no, dobrega porekla; gsm 031 / 
800-046.
Kupim malega telička in prodamo 
jagenjčke -  samčke; gsm 051 / 
240-159.
Kupim kravo, bika, telico, teličko za 
zakol in bikce za nadaljnjo rejo; gsm 
031/533-745.
Kupim teden dni stare bikce me
snate pasme po 1000 sit/kg in 300 
-  400 kg. bika; gsm 031 /676-833.

DRUGO -  PRODAM
Prodamo seno; tel. 584-54-29. 
Prodam preklje -  fižolovke, kval
iteta -  elita; gsm 041/984-115. 
Prodam seno v kockah; gsm 041 /  
354-533.
Prodam lepo ohranjena oblačila za 
deklico starosti od 5 -  6 let; gsm 
041 /826 -406.
Prodam 300 m2 smrekovega 
opaža, širine 9 cm in debelin 16,20 
in 22 mm; gsm 041/710-873. 
Prodam kuhinjo, bele barve, štedil
nik -  steklo-keram. plošča, umival-

no korito in mizo s 4 stoli; tel. 839- 
00-91 ali gsm 041/723-116. 
Prodam hrastove in jasenove 
deske; gsm 051 /302-934. 
Ugodno prodam gradbeno barako, 
velikosti 4 X 5 m; gsm 041/703- 
153.
Prodam bale in golf TDI 4, letnik 
2000; gsm 031/638-377. 
Prodam silažne bale; tel. 584-18- 
91.
Prodam mrežo za ograjo za pašo 
ovc, višina 1 m, dolžina 200 m, 
cena 23.000 sit; gsm 031/764- 
072.
Ugodno prodam šiklne, dolžina je 
80 cm; gsm 051/250-313.
Zelo zelo ugodno prodam 2 trose- 
da (b lago), raztegljiva (cena
20.000 sit oba); gsm 041/868- 
553.
Prodam semenski krompir sante; 
gsm 041/783-489.

VOZILA -  PRODAM
Prodam fiat brava 1,6 SX, letnik 99, 
klima, 4 x air bag; gsm 051 /413- 
535.

KMETIJSKA MEHANIZACIJA
Prodam obračalnik pajek, dvo- 
vretenski in kupim štirivretenskega; 
gsm 031/862-768.
Prodam zgrabljalnik sip-vz 280; 
gsm 041/519-873.
Prodam nakladalko -  16 m3; gsm 
041/968-305.

NEPREMIČNINE
Oddam stanovanje v najem; gsm 
041 /354 -550.
Najamem sobo ali garsonjero v 
Mozirju; gsm 031/602-075.
VTeru oddamo 3 ha košnje ali paše; 
gsm 041/651-196.

M O R D A  S T E  IS K A L I P R A V  T O

RTV S E R V IS  PURNAT
Hitro fn kvalitetno popravilo vseh znamk televizorjev in radio apara

tov. Pumat Zdenko, tel. 83-83-000.
RTV in knjigovodski servis, Zdenko Purnat s.p. Novo Naselje 43,3342 Gornji 

Grad.
KM ETJE, GO ZDARJI

Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 
dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041 /606 -376 .

Brleč Jakob s.p. - Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
TV S E R V IS  IN PRO D AJA  TELEV IZ O R JEV  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 
lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p., 03/584-51-94.

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav 
na terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.
S T EK LA R S T V O  BEN D A  

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, brušenje, vrtanje, 
fazatiranje, ogledala, uokvirjanje slik, montaža itd. Tei. 0 3 /83 9 -  
45-10, Gsm 031 /302-121 .

BENGLAS, d.o.o., Loke 33, 3330 Mozirje.
P O S E K  IN SP R A V ILO  L E S A  

Opravljamo posek in spravilo lesa do kamionske ceste po ugodni 
ceni. Gsm 0 5 1 /4 27 -3 50 , tel. 03 /584-51 -84 .

Jani Trans, d.o.o, Spodnje Kraše 11, 3341 Šmartno ob Dreti.
Š K R Ž A T  d.o.o.

Obnova in klesanje črk na pokopališču, obnova starih obstoječih 
nagrobnih spomenikov. Gsm 031/814-157 in 041/841-561.

Škržat d.o.o, Dobrovlje 31, 3314 Braslovče.
K ER A M IČ A R S TV O

Iščete ustrezno rešitev in kvalitetnega izvajalca? Pokličite 041 / 
4 83 -6 92 , tel. 0 3 /8 3 8 -8 1 -3 3 .

A. Artus, Alojz Fužir s.p, Varpolje 14,3332 Rečica ob Savinji. 
S T EK LA R S T V O  TAM ŠE, M O ZIRJE  

Uokvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje stekla, suho cvetje vstek- 
iu, vse vrste zasteklitev, fuzija taljenja stekla. Gsm 031/305-532, 
faks: 0 3 /8 3 9 -5 4 -6 4 .

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p. Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 
H ID RA VLIČN E G IB LJIV E C EV I 

Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo v kmet
ijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila ... Gsm 0 41 /3 54 - 
5 0 5 .

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6,3332 Rečica ob Savinji.
GRATING -  GRAD N JA PO VAŠI Ž ELJI 

Gradnja, rekonstrukcije, adaptacije, fasade -  toplotno izolacijske, 
ureditev okolice...

Grating Muhič Fahrudin s.p, Ter 69,3333 Ljubno ob S, gsm 041/573-971. 
P O T R EB U JETE  P E S E K , G RAM O Z A LI M ORDA  
Z E M LJO ?

Nudimo vam pesek za zidavo, omet in beton, drobljenec za drenaže 
ter gramoz za ceste, zemljo za ureditev okolice; gsm 041/651-196.

Terezija Burja s.p., Ter 69,3333 Ljubno ob Savinji.
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RIHTER d.o.o.
Loke 40, 3333 Ljubno ob Savinji 

Tel.: 03/839-04-36 
faks: 03/839-04-31 

E-pošta: prodaja@rihter.si 
www.rihter.si

Rokometni klub Nazarje 
vabi na ogled

•/
povratne tekme finala 

1 A ženske rokometne lige 
Telekom Slovenije

RK KRIM  M ERCATOR

RK ŽA LEC

v soboto, 6« maja 2006,
ob 18« uri

v Športni dvorani Nazarje

Za uresničitev zastavljenih ciljev družbe Rihter d.o.o.
K  S O D E L O V A N J U  V A B I M O :

1 .  G R A D B E N E ,  S T R O J N E  I N  L E S A R S K E
TEHNIKE,

k i  r a z u m e v a j o  t e h n ič n o  d o k u m e n t a c i j o  i n  j o  p r i p r a v l j a j o  s 
p o m o č j o  I T  t e h n o l o g i j ,  p o z n a j o  g r a d b e n o  t e h n i k o ,  g r a d b e n e  
m a t e r ia l e ,  s o  k o m u n i k a t i v n i  i n  i m a j o  o r g a n i z a c i j s k e  s p o s o b n o s t i .  
P r o s t a  d e l o v n a  m e s ta :

-  T E H N O L O G  P R I P R A V E  D E L A ,  k i  o b v la d a  p r o g r a m  z a
t e h n ič n o  r i s a n j e  A C A D  i n  p r o j e k t i r a n j e ;

-  C N C  O P E R A T E R ,  k i  o b v la d a  d e la  n a  C N C  s t r o ju ;  
- V O D J A  O B J E K T A ,  k i  p o z n a  t e h n ič n o  in  t e h n o lo š k o  
d o k u m e n t a c i jo ,  t e h n o lo g i jo  g r a d n je  in  im a  s p o s o b n o s t i  v o d e n ja  
k o o r d in i r a n ja ,  te r  z n a n ja  p r o je k t n e g a  v o d e n ja ;
-  S K U P I N O V O D J A ,  k i  i z v a j a ,  v o d i  i n  k o o r d i n i r a  d e l o  v  
p r o i z v o d n j i  a l i  t e r e n u .

2 .  T E S A R J E ,  S T A V B N E  K L E P A R J E ,  M I Z A R J E  
I N  S U H O M O N T A Ž E R J E ,

k i  i z v a j a j o  d e la  p o  n a v o d i l i h  n a d r e j e n i h  i n  p r a v i l i h  s t r o k e ,  t e r  s o  
s p o s o b n i  b r a t i  i n  r a z u m e v a t i  t e h n ič n o  d o k u m e n t a c i j o .  P r o s t a  
d e l o v n a  m e s ta :

-  T E S A R  K R O V E C ;
-  M I Z A R ,  S U H O M O N T A Ž E R .

N U D I M O  r a z g i b a n o  d e l o  t e r  s t i m u l a t i v n i  z a s lu ž e k .  D e l o v n a  
r a z m e r j a  b o d o  s k le n je n a  z a  d o lo č e n  č a s  s  p o s k u s n im  d e l o m ,  z  
m o ž n o s t j o  p o d a l j š a n j a  a l i  s k l e n i t v e  p o g o d b e  z a  n e d o lo č e n  č a s .

S te  p r i p r a v l j e n i  s p r e j e t i  i z z i v  i n  i m a t e  r e s n e  n a m e n e ?  V lo g o  z  
ž i v l j e n j e p i s o m  p o š l j i t e  n a jk a s n e je  d o  1 2 . 5 .2 0 0 6  n a  n a s lo v  R I H T E R  
d .o . o .  -  z a p o s l i t e v ,  L o k e  4 0 , 3 3 3 3  L j u b n o  o b  S a v i n j i .  D o d a t n e  
I n f o r m a c i j e  s o  V a m  n a  v o l j o  n a  e - m a i l :  z a p o s l i t e v @ r ih t e r . s i .

W i e s e l  fw0.
Od

S ta n o v a n js k i k re d it ,  d a !

•sv  %
S tro š k i  o d o b r i t v e

banka celje

www.banka-celje.si

Ag3 design



Napovednik

•  Sobota (29. april), od 18.00 dalje. Športno igrišče Nazarje
Maraton 24 ur malega nogometa________________

•  Sobota (29. april), ob 17.30. Ljubno -  Foršt
Nogometna tekma -  Ljubno : Rogaška Crystal (člani)

•  Nedelja (30. april). Kamp Menina Varpolje
Kresovanje v kampu Menina_____________________

•  Ponedeljek (1. maj), ob 11.00. Graška Gora
Tradicionalno prvomajsko srečanje_______________

•  Ponedeljek (1. maj), ob 14.00. Kamp Menina Varpolje
1. srečanje lastnikov starodobnih vozil

Zgornje Savinjske doline________________________

ŽIVALI -  PRODAM
Prodam kozo srnaste pasme, z 
mladiči ali brez; gsm 041/374- 
055.
Prodam bikca sivca, težkega 110 
kg; tel. 03/583-54-53.
Prodam nekaj mladic burskih koz; 
gsm 031/642-353.
Prodam bikca; gsm 041/354-614. 
Prodam bikca sivca, teža 130 kg; 
gsm 041/868-633.
Prodam teličko od dobre molznice, 
sivko, težko 120 kg, primerno za 
pleme; tel. 584-16-53.
Prodam telico simentalko, brejo 7 
mesecev; tel. 584-17-24.

ŽIVALI -  KUPIM
Kupim telico sivko, visoko brejo, paš
no, dobrega porekla; gsm 031/ 
800-046.
Kupim malega telička in prodamo 
jagenjčke - samčke; gsm 051/ 
240-159.
Kupim kravo, bika, telico, teličko za 
zakol in bikce za nadaljnjo rejo; gsm 
031/533-745.
Kupim teden dni stare bikce me
snate pasme po 1000sit/kg in 300 
- 400 kg. bika; gsm 031 /676-833.

DRUGO -  PRODAM
Prodamo seno; tel. 584-54-29. 
Prodam preklje - fižolovke, kval
iteta - elita; gsm 041/984-115. 
Prodam seno v kockah; gsm 041 / 
354-533.
Prodam lepo ohranjena oblačila za 
deklico starosti od 5 - 6 let; gsm 
041/826-406.
Prodam 300 m2 smrekovega 
opaža, širine 9 cm in debelin 16,20 
in 22 mm; gsm 041/710-873. 
Prodam kuhinjo, bele barve, štedil
nik - steklo-keram. plošča, umival-

no korito in mizo s 4 stoli; tel. 839- 
00-91 ali gsm 041/723-116. 
Prodam hrastove in jasenove 
deske; gsm 051/302-934. 
Ugodno prodam gradbeno barako, 
velikosti 4 X 5 m; gsm 041/703- 
153.
Prodam bale in golf TDI 4, letnik 
2000; gsm 031/638-377. 
Prodam silažne bale; tel. 584-18- 
91.
Prodam mrežo za ograjo za pašo 
ovc, višina 1 m, dolžina 200 m, 
cena 23.000 sit; gsm 031/764- 
072.
Ugodno prodam šiklne, dolžina je 
80 cm; gsm 051/250-313.
Zelo zelo ugodno prodam 2 trose- 
da (blago), raztegljiva (cena
20.000 sit oba); gsm 041/868- 
553.
Prodam semenski krompir sante; 
gsm 041/783-489.

VOZILA -  PRODAM
Prodam fiat brava 1,6 SX, letnik 99, 
klima, 4 x air bag; gsm 051/413- 
535.

KMETIJSKA MEHANIZACIJA
Prodam obračalnik pajek, dvo- 
vretenski in kupim štirivretenskega; 
gsm 031/862-768.
Prodam zgrabljalnik sip-vz 280; 
gsm 041/519-873.
Prodam nakladalko - 16 m3; gsm 
041/968-305.

NEPREMIČNINE
Oddam stanovanje v najem; gsm 
041/354-550.
Najamem sobo ali garsonjero v 
Mozirju; gsm 031 /602-075. 
VTeru oddamo 3 ha košnje ali paše; 
gsm 041/651-196.

Naročniki Savinjskih novic 
imajo 15% POPUST 

pri objavah zahval in čestitk!

M O R D A  S T E  IS K A L I P R A V  T O

R T V  S E R V IS  P U R N A T
Hitro in kvalitetno popravilo vseh znamk televizorjev in radio apara

tov. Pumat Zdenko, tel. 83-83-000.
RTV in knjigovodski servis, Zdenko Pumat s.p. Novo Naselje 43,3342 Gornji 

Grad.
K M E T J E , G O Z D A R J I

Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 
dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041 /606 -376 .

Brleč Jakob s.p. - Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena delo, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
T V  S E R V IS  IN  P R O D A J A  T E L E V IZ O R J E V  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 
lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p., 03/584-51-94.

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav 
na terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.
S T E K L A R S T V O  B E N D A  

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, brušenje, vrtanje, 
fazatiranje, ogledala, uokvirjanje slik, montaža itd. Tel. 0 3 /8 3 9 -  
45-10, Gsm 031/302-121.

BENGLAS, d.o.o., Loke 33, 3330 Mozirje.
P O S E K  IN  S P R A V IL O  L E S A  

Opravljamo posek in spravilo lesa do kamionske ceste po ugodni 
ceni. Gsm 0 51 /4 27 -3 50 , tel. 03 /584-51 -84 .

Jani Trans, d.o.o., Spodnje Kraše 11, 3341 Šmartno ob Dreti.
Š K R Ž A T  d .o .o .

Obnova in klesanje črk na pokopališču, obnova starih obstoječih 
nagrobnih spomenikov. Gsm 031/814-157 in 041/841-561.

Škržat d.o.o., Dobrovlje 31,3314 Braslovče.
K E R A M IČ A R S T V O

Iščete ustrezno rešitev in kvalitetnega izvajalca? Pokličite 041 / 
4 83 -6 92 , tel. 0 3 /83 8 -81 -3 3 .

A. Artus, Alojz Fužir s.p,, Varpolje 14, 3332 Rečica ob Savinji. 
S T E K L A R S T V O  T A M Š E ,  M O Z IR J E  

Uokvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje stekla, suho cvetje vstek- 
lu, vse vrste zasteklitev, fuzija taljenja stekla. Gsm 031/305-532, 
faks: 0 3 /8 3 9 -5 4 -6 4 .

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 
H ID R A V L IČ N E  G IB L J IV E  C E V I  

Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo v kmet
ijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila ... Gsm 041 /354 - 
5 0 5 .

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6,3332 Rečica ob Savinji.
G R A T IN G  -  G R A D N J A  P O  V A Š I  Ž E L J I  

Gradnja, rekonstrukcije, adaptacije, fasade -  toplotno izolacijske, 
ureditev okolice...

Grating Muhič Fahrudin s.p., Ter 69, 3333 Ljubno ob S., gsm 041/573-971. 
P O T R E B U J E T E  P E S E K ,  G R A M O Z  A L I M O R D A  
Z E M L J O ?

Nudimo vam pesek za zidavo, omet in beton, drobljenec za drenaže 
ter gramoz za ceste, zemljo za ureditev okolice; gsm 041/651 -196.

Terezija Burja s.p., Ter 69,3333 Ljubno ob Savinji.
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RIHTER d.o.o.
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RK ŽA LEC

v soboto, 6« maja 2006,
ob 18« uri

v Športni dvorani Nazarje
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Za uresničitev zastavljenih  c iljev  družbe R ihter d.o.o.
K  S O D E L O V A N J U  V A B I M O :

1 .  G R A D B E N E ,  S T R O J N E  I N  L E S A R S K E  
T E H N I K E ,

k i  r a z u m e v a jo  t e h n ič n o  d o k u m e n t a c i j o  i n  j o  p r i p r a v l j a j o  s 
p o m o č j o  I T  t e h n o l o g i j ,  p o z n a j o  g r a d b e n o  t e h n i k o ,  g r a d b e n e  
m a t e r ia l e ,  s o  k o m u n i k a t i v n i  i n  i m a j o  o r g a n i z a c i j s k e  s p o s o b n o s t i .  
P r o s t a  d e l o v n a  m e s ta :
-  T E H N O L O G  P R I P R A V E  D E L A ,  k i  o b v l a d a  p r o g r a m  z a  
t e h n ič n o  r i s a n j e  A C A D  i n  p r o j e k t i r a n j e ;

-  C N C  O P E R A T E R ,  k i  o b v l a d a  d e la  n a  C N C  s t r o j u ;

-  V O D J A  O B J E K T A ,  k i  p o z n a  t e h n ič n o  i n  t e h n o lo š k o  
d o k u m e n t a c i j o ,  t e h n o l o g i j o  g r a d n j e  i n  im a  s p o s o b n o s t i  v o d e n j a  
k o o r d i n i r a n j a ,  t e r  z n a n ja  p r o j e k t n e g a  v o d e n ja ;

-  S K U P I N O V O D J A ,  k i  i z v a j a ,  v o d i  i n  k o o r d i n i r a  d e l o  v  
p r o i z v o d n j i  a l i  t e r e n u .

2 .  T E S A R J E ,  S T A V B N E  K L E P A R J E ,  M I Z A R J E  
I N  S U H O M O N T A Ž E R J E ,

k i  i z v a j a jo  d e la  p o  n a v o d i l i h  n a d r e j e n i h  i n  p r a v i l i h  s t r o k e ,  t e r  s o  
s p o s o b n i  b r a t i  i n  r a z u m e v a t i  t e h n i č n o  d o k u m e n t a c i j o .  P r o s t a  
d e l o v n a  m e s ta :

-  T E S A R  K R O V E C ;
-  M I Z A R ,  S U H O M O N T A Ž E R .

N U D I M O  r a z g ib a n o  d e l o  t e r  s t i m u l a t i v n i  z a s lu ž e k .  D e l o v n a  
r a z m e r ja  b o d o  s k le n je n a  z a  d o l o č e n  č a s  s p o s k u s n im  d e l o m ,  z  
m o ž n o s t j o  p o d a l j š a n j a  a l i  s k l e n i t v e  p o g o d b e  z a  n e d o lo č e n  č a s .

S te  p r i p r a v l j e n i  s p r e j e t i  i z z i v  i n  i m a t e  r e s n e  n a m e n e ?  V lo g o  z  
ž i v l j e n je p i s o m  p o š l j i t e  n a jk a s n e je  d o  1 2 .5 .2 0 0 6  n a  n a s lo v  R I H T E R  
d . o . o .  -  z a p o s l i t e v ,  L o k e  4 0 , 3 3 3 3  L j u b n o  o b  S a v i n j i .  D o d a t n e  
I n f o r m a c i j e  s o  V a m  n a  v o l j o  n a  e - m a i l :  z a p o s l i t e v @ r ih t e r . s i .

MfS« $eli
pa Vi?

S ta n o v a n js k i k re d it ,  d a !

S O  %
S tro š k i  o d o b r i t v e

4» banka celje

www.banka-celje.si

Ag3 design
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P o  s t r e h o  v  S A M  o v e  p r o d a ja ln e

ZAMENJAVA STRESNE KRITINE
KDAJ?

O d  3 .  m a j a  d o  3 0 .  s e p t e m b r a  2 0 0 6

KJE?
V  p r o d a j a l n i  S A M  J a r š e ,  S A M  L a t k o v a  v a s ,  ' 

S A M  T r b o v l j e ,  S A M  N a z a r j e ,  S A M  S t r a n j e

KAKO?
N a  o s n o v i  s t r o k o v n e g a  o g l e d a  i n  

i z d e l a n e g a  p o n u d b e n e g a  p r e d r a č u n a
(in fo rm a c ije  do b ite  pri vašem  proda ja lcu )

m m

KAKŠNO STREHO
T O N D A C H

C R E A T O N /
NARAVNO V O D IL N O " ^

ESALANHOVO

T O N D A C H
Bobrovec, Landdach, 

Su lm  V ersch iebenziege l, Norm a

B R A M A C
K las ik , Adria, Donav, Sivec

C R E A T O N
Bobrovec k las ik , 

M agnum  Rustico, Kera za rezn ik

E S A L
Valovitka  5, Va lovitka  8

Posebno ugoden potrošniški kredit
SAM d.o.o. Domžale, P r e s e r s k a  c e s t a  1 ,  Z g .  J a r š e ,  1 2 3 5  R a d o m l j e
PC Jarše, Preserska cesta 1, Zg. Jarše, 1 2 3 5  Radomlje, tel: 0 1 /  7 2 9  8 8  0 0  
PC Latkova vas, Latkova vas 8 4 , 3 3 1 2  Prebold, tel.: 0 3 /  7 0 3  2 7  0 0  
PE Nazarje, Lesarska 2 6 , 3 3 3 1  Nazarje, tel.: 0 3 /  8 3 9  27  6 0
PE S tran je , Zg. Stranje l a ,  1 2 4 2  Stahovica, tel: 0 1 /  7 2 9  6 2  8 2  \ A / \ A / \ A /  C  Q  m  Q  Ì
PE Trbovlje, Bevško 3a , 1 4 2 0  Trbovlje, tel.: 0 3 /  5 6 1 4 7  8 0  W W W . O C I  I I I . O  I
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